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Puls Regionu

LEPKIE RĘCE  3
LEGNICA. Oszukiwała przez sie-
dem lat. Wpadła za sprawą pa-
cjentów, którzy sprawdzili historię 
swego leczenia. Z dokumentacji 
wynikało, że korzystali z usług 
53-letniej Doroty R., choć w rzeczy-
wistości byli pod opieką innych 
medyków i nie odwiedzali jej gabi-
netu. Szwindel wyszedł na jaw po 
tym, jak Narodowy Fundusz Zdro-
wia wprowadził Zintegrowany In-
formator Pacjenta.
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 MMA/KICKBOXING. W hali lubińskiego RCS 
odbyła się gala FEN 5 Cuprum Heroes. Licznie 

zgromadzeni kibice mogli oglądać pojedynki 
na najwyższym poziomie. W drugiej walce 
wieczoru reprezentujący Legnicę Paweł 
Biszczak, w formule K-1 do 77 kg, nie dał 

najmniejszych szans Portugalczykowi Janu 
Malkriado Cruzowi i fetował zwycięstwo. 

– Bardzo się cieszę, że wygrałem i to przez 
nokaut! – mówił legniczanin, który na co dzień 
jest zawodowym strażakiem.               STR. 16 

 LEGNICA. Kolejne przedsiębiorstwa z Legnickiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej chcą współpracować na rzecz szkolnictwa zawodo-

wego – informuje LSSE. To BASF Polska i Rileta, które szukają wy-

kwalifikowanych kadr dla potrzeb swych firm z terenu Legnicy i Ko-

mornik. – Będą intensywnie współpracować ze szkołami oraz urzę-

dami pracy w Środzie Śląskiej i Legnicy – informuje Rafał Jurkowla-

niec, prezes LSSE. Pracownicy pośredniaków mają aktywizować za-

rejestrowanych u nich absolwentów szkół zgodnie z profilem stre-

fowych przedsiębiorstw. Szkolnictwo skierowane do potrzeb 

pracodawców to cel LSSE, wspierającej rozwój zaplecza ka-

drowego działających na jej terenie firm. Stąd pomysł na łą-

czenie edukacji z praktyczną nauką zawodu.  STR. 13
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Światowy poziom

LEGNICA /POLKOWICE. Zi-
mowe temperatury sprawiają, że 
wielu kierowców ma kłopot z uru-
chomieniem samochodu. W takich 
sytuacjach w dwóch miastach na-
szego regionu można liczyć na 
życzliwość straży miejskiej. W Le-
gnicy funkcjonariusze mają tzw. 
akumulator rozruchowy, pozwala-
jący dobrać moc do danego typu 
auta. Podobnie jest w Polkowi-
cach, gdzie swą pomocą służy 

m.in. straż-
nik Dariusz 

Bocian 
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Kolejne przedsiębiorstwa z Legnickiej Specjalnej Strefy 
NOWA POLITYKA KADROWA
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REGION. Ani deszcz, ani silny wiatr 
nie były w stanie popsuć niedzielnej 
zabawy organizatorom i uczestnikom 
23. Finału Wielkiej Orkiestry 
Świątecznej Pomocy. Tym razem 
zbierano na podtrzymanie wysokich 
standardów leczenia dzieci na 
oddziałach pediatrycznych 
i onkologicznych oraz godną 
opiekę medyczną seniorów. 
W Legnicy największą atrakcją był 
występ Donatana i Cleo oraz wyczyn 
morsów, którzy na czele z Olgą 
Pirecką (na zdjęciu) kąpali się 
w lodowatej wodzie przed Galerią 
Piastów. O tym, jak było w innych 
miastach piszemy na... 
STR. 10-11
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 ks. Zbigniew Kiernikowski
 ordynariusz Diecezji Legnickiej

To był piękny gest. Po raz 
pierwszy w historii diece-
zji biskup spotkał się 
z wiernymi podczas kola-
cji wigilijnej. Wśród osób, 
które z niedowierzaniem 
skorzystały z tego nie-
zwykłego zaproszenia, 

nie zabrakło samotnych, bezdomnych i do-
tkniętych innymi nieszczęściami. Spotka-
nie odbyło się 24 grudnia o godz. 16 w Cen-
trum Spotkań im Jana Pawła II w Legnicy 
przy parafii Matki Bożej Królowej Polski na 
osiedlu Kopernik. Każdy z potrzebujących 
wyszedł z uroczystości zaopatrzony 
w świąteczny prowiant. Na zaproszenie 
ordynariusza, na uroczystej wieczerzy, po-
jawiły się także dwie muzykujące rodziny 
z Siedlec i Łodzi, które swymi występami 
umiliły wzruszające spotkanie. 

PLUS

MINUS
 Jacek Krajewski
 prezes Porozumienia 
Zielonogórskiego

Za sprawą twardej poli-
tyki ogólnokrajowego fo-
rum lekarskiego, które-
mu przewodzi ten znany 
medyk z Jawora – i zara-
zem honorowy obywatel 
tego miasta – o swoje 
zdrowie drżała cała Pol-

ska. W pierwszych dniach 2015 roku wie-
lu pacjentów zostało pozbawionych opie-
ki lekarza rodzinnego, a wszystko przez 
konflikt tej grupy specjalistów z mini-
strem zdrowia. Takiej postawy nie po-
chwalali nie tylko chorzy, ale także kole-
dzy po fachu Jacka Krajewskiego. Ich 
zdaniem szantaż polegający na zamyka-
niu przychodni zrobił więcej złego niż do-
brego tej grupie zawodowej. Po medial-
nym zamęcie środowisko medyków zy-
skało łatkę biznesmenów, co u wielu leka-
rzy powoduje słuszne rozgoryczenie.
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PULSOMETR – to nasz redakcyjny ran-
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Wkrótce zmiana władz 
w miedziowym koncernie

KGHM. Wojciech Kędzia, wiceprezes Polskiej Miedzi ds. produkcji, po ponad czterech latach nie będzie już piastował tej funkcji. 
Pracę w zarządzie miedziowej spółki zakończy 31 stycznia. Nazajutrz, 1 lutego, jego miejsce zajmie Mirosław Laskowski, obecnie 

dyrektor Zakładów Górniczych Rudna. 

Menedżer nieocze-
kiwanie złożył rezygna-
cję. Rada nadzorcza mie-
dziowej spółki przyjęła 
ją podczas grudniowe-
go posiedzenia. Kędzia 
z koncernem jest związa-
ny od 23 lat. Karierę roz-
począł pod ziemią. Po-
tem awansował na ko-
lejne szczeble. Nieofi cjal-
nie wiadomo, że wicepre-
zes ma trafi ć do jednego 
z oddziałów KGHM In-
ternational w Kanadzie, 
gdzie będzie pełnił funk-
cję zarządzającą.

Jego następca, Miro-
sław Laskowski, ma jesz-
cze dłuższy staż w spół-
ce. Pracę w KGHM roz-

począł 28 lat temu. Prze-
szedł wszystkie szczeble 
kariery zawodowej. Pra-
cował w ZG Rudna oraz 

Polkowice-Sieroszowice. 
Z wykształcenia jest gór-
nikiem, a podyplomowo 
także ekonomistą.

To ponoć dopiero 
początek zmian w cen-
trali spółki. Nieofi cjal-
nie mówi się, że stano-
wisko dyrektora na-
czelnego ds. pracowni-
czych może stracić An-
na Wróbel. Na jej miej-
sce trafi ć ma pracowni-
ca Jastrzębskiej Spółki 
Węglowej.

(DRM, JOM)
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S trażnicy od kilku już lat 
prowadzą akcję „aku-
mulator”, skierowa-

ną do kierowców, którym po-
jazd odmówił posłuszeństwa 
– przypomina Arkadiusz Ro-
dak, rzecznik prasowy legnic-
kiego magistratu. – Funkcjo-
nariusze wyposażeni są w tzw. 
akumulator rozruchowy, któ-

ry pomoże dobrać konkret-
ną moc do danego typu au-
ta i je uruchomić – dodaje.

Akcja prowadzona jest 
przez cały rok, nie tylko 
w okresie zimowym. Każ-

dy, kto ma problem z aku-
mulatorem, może w godzi-
nach od 7.15 do 21.30 za-
dzwonić pod numer dyżurny 
986, by szybko otrzymać bez-
płatną pomoc.

Podobnie sytuacja wy-
gląda w Polkowicach. – Zi-
mą nie ma dnia bez takiej in-

terwencji. W tym roku ma-
my już specjalistyczny sprzęt 
i jeszcze chętniej pomaga-
my mieszkańcom – zapew-
nia Maciej Śmigiel, zastępca 
komendanta Straży Miejskiej 
w Polkowicach. 

Jednocześnie strażnicy ape-
lują o parkowanie aut w taki 
sposób, aby w razie porannych 
problemów z odpaleniem sa-
mochodu był łatwy dostęp do 
akumulatora. Na zgłoszenia 
czekają pod nr tel. 76 746-40-
24 lub 986.

– Nie jest to nowa akcja 
polkowickiej formacji. W od-
powiedzi na potrzeby miesz-
kańców, odbywa się już ko-
lejny rok z rzędu – mówi Ewa 
Szczecińska-Zielińska, rzecz-
nik prasowy polkowickiego 
magistratu.

Joanna Michalak, 
Edyta Drzymała

LEGNICA. Ceniony przez pacjentów 
chirurg Hubert Costa został szefem szpital-
nego oddziału ratunkowego (SOR) w Woje-
wódzkim Szpitalu Specjalistycznym 
w Legnicy. Ostatnio ten znany lekarz peł-
nił dyżury w pogotowiu ratunkowym.
Powołanie Costy na lekarza kierującego 
ma usprawnić pracę tego newralgiczne-
go oddziału. – Hubert znany jest z tego, że 
dobro pacjenta przedkłada nad interes kole-
gów po fachu, stąd ta nominacja – przyznaje 
jeden z lekarzy legnickiego szpitala.
Costa jest wielokrotnym laureatem plebiscytów na najpopularniejsze-
go lekarza, a także pierwszym ciemnoskórym parlamentarzystą RP. 
Był posłem V kadencji Sejmu. Wcześniej, będąc radnym sejmiku, 
zasiadał w zarządzie województwa dolnośląskiego. Pochodzący 
z Bangladeszu lekarz z polityki zrezygnował siedem lat temu.  (JOM)

BYŁY POLITYK 
KIERUJE SOREM
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STRAŻNICY BEZPŁATNIE POMAGAJĄ ODPALIĆ AUTO

Cenne
wsparcie
LEGNICA/POLKOWICE. 
Zimowe temperatury 
sprawiają, że wielu 
kierowców ma kłopot 
z uruchomieniem 
samochodu. W takich 
sytuacjach w dwóch 
miastach Zagłębia 
Miedziowego można 
liczyć na życzliwość 
straży miejskiej.
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Ustępujący prezes 
Wojciech Kędzia 
(z prawej) wraz ze 
swym następcą 
Mirosławem 
Laskowskim 
podczas jubileuszu 
kopalni Rudna, 
która we wrześniu 
2014 roku 
obchodziła swe 
40-lecie.



313 stycznia 2015
bezpłatny dwutygodnik regionalnyAKTUALNOŚCI

DARMOWY INTERNET
JAWOR.  W urzędzie miejskim działa bezprzewo-
dowy i bezpłatny Internet. Korzystanie z Wi-Fi nie 
wymaga rejestracji użytkownika. Dostęp nie jest 
zabezpieczony hasłem. Interesanci, na każdym 
z pięter, powinni szukać sieci o nazwie Gmina Ja-
wor.

 CZYTAJ NA REGIONFAN.PL 
CHODZI O 30 GROSZY

LEGNICA. W pół godziny zebrali 178 podpisów. 
Seniorzy mają obywatelski projekt uchwały 
w sprawie ujednolicenia stawek cen biletów 
MPK. Domagają się, by ulga gminna równała się 
tej ustawowej i wynosiła 50 proc. Ostateczną de-
cyzję, jeszcze w tym miesiącu, mają podjąć radni. 
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Noworoczna 
gala KGHM

GŁOGÓW/LUBIN. Alicja Węgorzewska, Katarzyna 
Skrzynecka, Artur Chamski i Paweł Skałuba, przy 

akompaniamencie Orkiestry Zygmunta Kukli, 
zaprezentują się lubińskiej i głogowskiej publiczności 

podczas gali noworocznej organizowanej przez KGHM. 

– Nasze koncerty stały się 
tradycją, więc co roku dba-
my o wyjątkowy dobór ar-
tystów reprezentujących 
różne gatunki muzyki, dzię-
ki czemu każdy znajdzie coś 
dla siebie. Serdecznie zapra-

szam wszystkich naszych 
pracowników, przyjaciół 
oraz mieszkańców Zagłębia 
Miedziowego na to unikato-
we spotkanie noworoczne – 
mówi Herbert Wirth, prezes 
KGHM.

Galę zaplanowano trady-
cyjnie na dwa dni. 16 stycz-
nia (piątek) o godzinie 19.30 
w kościele pw. Najświętszej 
Marii Panny Królowej Pol-
ski w Głogowie, a 17 stycz-
nia (sobota) o godzinie 17 
w kościele pw. Maksymi-
liana Marii Kolbego w Lu-
binie. Wstęp na wydarzenia 
jest bezpłatny.

(DRM)

Droga S3 coraz 
bliżej Lubina
REGION. Umowę na kolejny, ponad 

czternastokilometrowy, odcinek ekspresowej estrójki, 
podpisał wrocławski oddział Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad. Będzie to etap od węzła 
w Kazimierzowie do węzła Lubin Północ. Inwestycja 

ma kosztować ponad 560 mln zł.

Wykonawcą kolejnego 
odcinka drogi S3 będzie 
konsorcjum firm Salini, 
Todini, Przedsiębiorstwo 
Robót Inżynieryjno-Bu-
dowlanych Export-Tribex. 
– To już trzecia umowa, 
jaką GDDKiA podpisała 
w ciągu ostatnich kilku dni 
na budowę trasy S3 – infor-
muje wrocławski oddział. 

Nieco wcześniej, bo 19 
grudnia 2014 roku, pod-
pisano umowę na dwa in-
ne zadania – od Nowej So-
li do węzła Gaworzyce i od 

węzła Gaworzyce do wę-
zła Kaźmierzów o łącz-
nej długości ponad 33 km. 
– Wartość wszystkich 
trzech umów to około 1,3 
mld zł – czytamy na ofi cjal-
nej stronie GDDKiA.

Budowa drogi ekspre-
sowej S3 od Nowej Soli 
do Legnicy będzie liczyła 
prawie 80 km, a jej koszt 
to około 2,5 mld zł. Plano-
wany termin oddania do 
ruchu tej trasy, to połowa 
2018 roku.

(DRM)
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S zwindel wyszedł 
na jaw po tym, 
jak Narodowy 

Fundusz Zdrowia wpro-
wadził Zintegrowany In-
formator Pacjenta. Aby 
sprawdzić swoje kon-
to, czyli historię lecze-
nia, wystarczy zgłosić się 
do najbliższego oddzia-
łu NFZ i tam pobrać in-
dywidualny login wraz 
z hasłem. Po zalogowa-
niu w systemie otrzymu-
je się informacje o wszyst-
kich wizytach w publicz-
nych placówkach służby 
zdrowia od 2008 roku.

Z takiej możliwości 
skorzystały m.in. cztery 
fikcyjne pacjentki Doro-
ty R. O oszustwie poinfor-
mowały Narodowy Fun-
dusz Zdrowia, a ten za-
wiadomił Prokuraturę Re-
jonową w Legnicy, która 
wszczęła śledztwo. W trak-
cie badania dokumentacji 
śledczy odkryli, że lekarka 
deklarowała leczenie ko-
lejnych czterech osób, któ-
re w tym czasie były pod 
opieką innych lekarzy.

– W związku z powyż-
szym doktor Dorocie R. 
postawiono zarzuty, że 
świadcząc usługi me-
dyczne od 2008 do 2014 

roku 64 razy poświad-
czyła nieprawdę w doku-
mentacji medycznej pa-
cjentów na temat prze-
prowadzenia niewyko-
nanych w rzeczywisto-
ści usług medycznych na 
rzecz ośmiu pacjentów 
i na tej podstawie wyłu-
dzenia z Narodowego 
Funduszu Zdrowia łącz-
nie niemal czterech tysię-
cy złotych – informuje Li-
liana Łukasiewicz, rzecz-
nik prasowy Prokuratu-
ry Okręgowej w Legnicy.

Początkowo lekarka 

wszystkiemu zaprzecza-
ła i twierdziła, że mogło 
dojść do przypadkowych 
pomyłek. Później jednak 
przyznała się do winy 
i wyraziła skruchę. Od-
mówiła składania dal-
szych wyjaśnień i popro-
siła o skazanie bez prze-
prowadzenia rozprawy.

Jeśli Sąd Rejonowy 
w Legnicy zgodzi się na 

wyrok bez rozprawy, 
Dorota R. ma zostać ska-
zana na dziewięć miesię-
cy pozbawienia wolno-
ści z warunkowym za-
wieszeniem wykonania 
kary na dwa lata próby. 
Ponadto będzie musiała 
zapłacić grzywnę w wy-
sokości 5 tys. zł i napra-
wić część szkody w wy-
sokości 1790 zł na rzecz 
dolnośląskiego oddziału 
wojewódzkiego NFZ we 
Wrocławiu.

Oskarżona prowa-
dzi usługi medyczne 
w dwóch legnickich gabi-
netach w ramach podpi-
sanego przez Niepublicz-
ny Zakład Opieki Zdro-
wotnej kontraktu na re-
fundację świadczeń. Za-
wiadomienie o prze-
stępstwie wpłynęło do 
prokuratury 29 sierp-
nia 2014 r. Jak przyzna-
je Liliana Łukasiewicz, 
nie jest to jedyna sprawa 
przeciwko legnickiemu 
lekarzowi podejrzane-
mu o świadczenie fi kcyj-
nych porad. Druga spra-
wa, również zgłoszona 
przez dyrekcję NFZ, na-
dal jest badana przez pro-
kuraturę.

Joanna Michalak

NIE PRZEWIDZIAŁA, ŻE W PRZY-
SZŁOŚCI CHORZY JĄ ZWERYFIKUJĄ

LEPKIE
RĘCE 

LEGNICA. Oszukiwała przez siedem lat. Wpadła za sprawą 
pacjentów, którzy sprawdzili historię swego leczenia. Z dokumentacji 

wynikało, że korzystali z usług 53-letniej Doroty R., choć 
w rzeczywistości byli pod opieką innych medyków i nie odwiedzali jej 

gabinetu.
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Początkowo lekarka 
wszystkiemu 
zaprzeczała i twierdziła, 
że mogło dojść do 
przypadkowych 
pomyłek. 
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Z amrożone zosta-
ły opłaty za wodę 
i ścieki, co oznacza, 

że w tym roku mieszkań-
cy nie muszą się obawiać 
wzrostu kosztów. Nie bę-
dzie też podwyżek podat-
ku m.in. dla przedsiębior-
ców, którzy zainwestowa-
li w stworzenie nowych 
miejsc pracy. 

– Obniżamy koszty dzia-
łalności jednostek budżeto-
wych, stąd wzrost dochodów 
własnych gminy – tłumaczy 
Tadeusz Krzakowski. – Ten 
rok powinien się zakończyć 
nadwyżką budżetową w wy-
sokości 400 tys. zł – dodaje.

Na inwestycje przezna-
czono 45 mln zł, z czego aż 
70 proc. tej kwoty pochło-
ną zadania drogowe. Konty-
nuacja remontu ulicy Jawo-
rzyńskiej kosztować będzie 
12 mln zł, nieco więcej, bo 
ponad 15 mln zł, dokończe-
nie zintegrowanego systemu 
zarządzania ruchem i trans-
portem publicznym. Druga 
z wymienionych inwestycji 
została rozpoczęta w 2014 

roku. Zadanie ma kosztować 
łącznie 20 mln zł, z czego 85 
proc. pokryje dotacja z Unii 
Europejskiej.

Na dzikiej dziś parceli, po-
między ulicami Wrocław-
ską i Czarnieckiego, powsta-
nie plac Sybiraków i pomnik 
Zesłańców Sybiru. Ponad-
to uzbrojone zostaną tereny 
pod budownictwo mieszka-
niowe na Piekarach B, a na 
osiedlu Kopernika przebudo-
wane ulice Plutona i Polarna. 
Na drugiej z wymienionych 
ulic powstanie też parking. 
Po drugiej stronie tego osie-
dla, przy szkole Podstawo-
wej nr 6, zmodernizowana 
będzie baza sportowa.

Zostaną odnowione po-
zostałe kamienice przy ul. 
Henryka Pobożnego. Re-
nowacji doczeka się też Bra-
ma Chojnowska wraz z mu-
rem obronnym, a rewitali-
zacji park Miejski i znajdu-
jąca się na jego terenie pal-
miarnia. Ostatecznie zakoń-
czy się ostatni etap remon-
tu Akademii Rycerskiej. Za 
5 mln zł zrewaloryzowane 

zostaną sala królew-
ska i ujeżdżalnia.

Opozycja, czy-
li kluby Platfor-
my Obywatel-
skiej oraz Poro-
zumienia dla 
Legnicy, wnio-
skowała o ogra-
niczenie rezerw 
budżetowych. 
Proponowała, 
by gros tych pie-
niędzy przezna-
czyć na inne ce-
le, jak chociażby na 
dotacje dla Teatru im. 
Heleny Modrzejewskiej, 
Międzyparafialnej Stołów-
ki Charytatywnej, bieżące re-
monty ulic, rewitalizację La-
sku Złotoryjskiego, budowę 
parkingów przy ul. Marynar-
skiej i obok basenu Delfinek 
na osiedlu Kopernika.

Wszystkie te propozycje 
przepadły w głosowaniu. Po-
dobnie, jak sugestia szefa klu-
bu PO, Jarosława Rabczenki, 
by ograniczyć pieniądze dla 
Legnickiego Centrum Kul-
tury i przeznaczyć je na po-

zosta-
łe insty-
tucje kulturalne. 
Opozycję niepokoi spadko-
wa tendencja wydatków na 
inwestycje. W minionym 
roku miasto wydało na ten 
cel 57 mln zł, w tym zamie-
rza przeznaczyć 45 mln zł, 
a w przyszłym jedynie 29 
mln zł. W najbliższych la-

tach nie 
będzie re-

montowane nisz-
czejące kino Ognisko i budo-
wany, obiecany w kampanii 
wyborczej, park wodny.

– Nie jest to budżet moich 
marzeń, ale poprę go, ponie-
waż mam nadzieję, że w cią-
gu roku będzie się zmieniał – 
mówiła radna PiS, Ewa Szy-

mańska, która stwier-
dziła, że skoro legni-
czanie zdecydowali, 
aby miastem nadal 
rządził Tadeusz 
Krzakowski, to 
należy przychy-
lić się do jego pro-
pozycji i zagło-
sować za przyję-
ciem uchwały bu-
dżetowej.

Budżet na 2015 
rok zakłada docho-

dy miasta w wyso-
kości 430.875.000 zł. 

Największy udział w tej 
kwocie, ponad 57 proc., 

mają własne dochody mia-
sta. Po stronie wydatków 
jest 430.475.000 zł. Najwię-
cej, ponad 40 proc., prze-
znaczonych jest na oświatę 
i wychowanie oraz eduka-
cyjną opiekę wychowawczą 
– ponad 172,5 mln zł. Dru-
gie miejsce na liście wydat-
ków zajmuje pomoc spo-
łeczna – ponad 75 mln zł, 
a trzecie – transport i łącz-
ność: 54,5 mln zł.

Joanna Michalak

MIASTO NAJWIĘCEJ WYDA NA OŚWIATĘ, 
POMOC SPOŁECZNĄ I TRANSPORT

LEGNICA

Wielki Brat czuwa i demaskuje
LEGNICA. Dzięki zapisowi z monitoringu ubezpieczyciel odkrył, że właściciel samochodu sfi ngował wypadek, by dostać odszkodowanie. Inny mężczyzna zadzwonił na 

pogotowie informując, że przed szpitalem został potrącony przez samochód. Przegląd monitoringu nie wykazał takiego zdarzenia. Mężczyzna przyznał się, że skłamał, bo chciał 
bez kolejki dostać się do specjalisty.

Coraz więcej wanda-
li, przestępców i chuliga-
nów jest zatrzymywanych 
przez policję na gorącym 
uczynku. Wszystko za spra-
wą działającego od mar-
ca ubiegłego roku moni-
toringu miejskiego. W mi-
nionym roku kamery za-

rejestrowały ponad 1150 
zdarzeń. Dzięki temu ujęto 
przestępców włamujących 
się do kiosków, samocho-
dów, niszczących mienie, 
nawet symulujących wypa-
dek. Najwięcej zdarzeń do-
tyczy spożywania alkoholu 
w miejscach publicznych.

– Z usług naszego mo-
nitoringu ko-
rzystały tak-
że służby zaj-
mujące się 

b a r d z o 
poważ-

ny m i 
prze-

stępstwami. Te działania są 
objęte ścisłą tajemnicą – in-
formuje Arkadiusz Rodak, 
rzecznik prasowy magi-
stratu.

Kamery obserwują mia-
sto przez 24 godziny na 
dobę. Obraz przekazują do 
głównego centrum moni-
torowania mieszczącego 
się w siedzibie straży miej-
skiej przy al. Rzeczypospo-
litej, a także do lokalnego 
centrum monitorowania 
w budynku policji przy ul. 
Staffa.

– Najwięcej zdarzeń od-
notowujemy na drugiej 
zmianie – mówi Konrad 
Szczepański, koordynator 

ds. monitoringu legnickiej 
straży miejskiej. – Osiem-
dziesiąt procent wszyst-
kich, to spożywanie alko-
holu w miejscach publicz-

nych. Dzięki monitoringo-
wi wyeliminowaliśmy to 
zjawisko m.in. z Rynku, wa-
łów nad Kaczawą i innych 
miejsc – dodaje.

– Kamery ratują też ży-
cie. Dzięki nim sporo osób, 
które zasłabły na ulicy, bar-
dzo szybko uzyskały po-
moc. Niestety, wielu ludzi 
przechodzi obojętnie obok 
leżących na skwerku czy na 
chodniku. Nie zawsze są to 
pijacy. W okresie zimowym 
kamery wychwytują bez-
domnych śpiących na przy-
stankach i nasze patrole 
przewożą ich do noclegow-
ni – dodaje Konrad Szcze-
pański. W grudniu zareje-
strowały też ponad 10 zda-
rzeń dewastacji iluminacji 
świątecznej. Dzięki temu 
wandale zostali zatrzyma-
ni.  (JOM)
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 LEGNICA. Za sprawą koalicji z klubem 
rajców prezydenckich, radni Prawa
i Sprawiedliwości mają wreszcie szansę dopiąć
swego i usunąć z centrum miasta pomnik przyjaźni
polsko-radzieckiej. Pierwsze propozycje w tej sprawie 
przedstawią na styczniowej sesji.
Jak przyznaje szef klubu radnych PiS, Zbigniew Bytnar, 
dokumenty są już gotowe. Przedstawiciele partii 
Jarosława Kaczyńskiego mają pomysł na to skąd
wziąć pieniądze na sfinansowanie dokumentacji 
dotyczącej rewitalizacji placu Słowiańskiego,
na którym stoi kontrowersyjny monument.
PiS chce przenieść pomnik na cmentarz wojenny
żołnierzy radzieckich. Radni tej partii podkreślają,
że będzie też okazja do odnowienia nawierzchni
placu. – Teraz jest tam niebezpiecznie, bo płyty 
chodnikowe są spękane, a zimą są po prostu
śliskie – zauważa radna Ewa Szymańska.
     (JOM)

NA PIERWSZY 
OGIEŃ
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Bez LEGNICA. Budżet na ten rok 
wygląda tak, jak chciał 
włodarz Tadeusz Krzakowski. 
Projekt poparła koalicja 
czterech prezydenckich 
radnych i ośmiu Prawa 
i Sprawiedliwości. Pozostali 
rajcy wstrzymali się od głosu.fajerwerków

 Radni zarezerwowali pieniądze na realizację
 70 zadań inwestycyjnych.
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SPÓR ZBIOROWY 
W SŁUŻBIE ZDROWIA
 LUBIN. Podwyżek płac domaga się personel zrzeszo-

ny w Ogólnopolskim Związku Zawodowym Pielęgnia-

rek i Położnych. Załoga kilku placówek medycznych 

chce więcej zarabiać i zapowiada podjęcie kolejnych, 

tym razem drastyczniejszych kroków, jeśli jej postulaty 

nie zostaną spełnione.
Regionalne Centrum Zdrowia, Miedziowe Centrum 

Zdrowia, przychodnie Lubmed oraz dwie placówki 

w Ścinawie: Ośrodek Alzhaimera i Miejsko-Gminny Ze-

spół Zakładów Opieki Podstawowej otrzymały doku-

ment z żądaniami pielęgniarek i położnych. 

– Domagamy się między innymi podwyżki płac, średnio 

o tysiąc złotych brutto. Wobec Regionalnego Centrum 

Zdrowia mamy jednak najwięcej żądań – przyznaje Mał-

gorzata Siwoń, przewodnicząca OZZPP w Lubinie.

Wśród postulatów znalazły się dotyczące: utworzenia – 

od 1 stycznia 2015 roku – zakładowego funduszu świad-

czeń socjalnych oraz wprowadzenia nagród jubileuszo-

wych dla wszystkich pracowników spółki. Na odpowie-

dzi od poszczególnych pracodawców związek liczy do 

12 stycznia br. 
Najgorsza sytuacja miała miejsce w Regionalnym Cen-

trum Zdrowia, gdzie na oddziale ginekologiczno-położni-

czym trzeba było wstrzymać przyjęcia pacjentek. Przez 

kilka pierwszych dni tego roku kobiety kierowane były 

głównie do Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego 

w Legnicy. Praca oddziału przy ul. Bema była praktycz-

nie sparaliżowana. Najpierw zwolnienia lekarskie przy-

niosło 10 położnych, a następnie liczba ta wzrosła do 25 

osób. Sytuacja unormowała się dopiero po tygodniu. Lu-

bińska lecznica po raz pierwszy w swej historii znalazła 

się w tak trudnym położeniu.  (SZAT)

Znikną szkoły widma
 LUBIN. Jedenaście placówek ponadgimnazjalnych wraz 

z końcem roku szkolnego zakończy swoją działalność. 
Większość z nich już teraz funkcjonuje właściwie tylko na 

papierze, bo liczba uczniów jest tam równa zeru, bądź 
znikoma. Rada Miejska w Lubinie podjęła pakiet uchwał, 
które pozwolą uporządkować lubiński system oświaty.

Decyzją lubińskich rad-
nych, w sierpniu 2015 ro-
ku, przestaną istnieć ta-
kie szkoły, jak: licea ogól-
nokształcące nr III i IV, 
Technikum nr 3, Zasad-
nicza Szkoła Zawodo-
wa nr 2, uzupełniające 
licea ogólnokształcące 
dla dorosłych nr I i II, 
III Liceum Ogólno-
kształcące dla Do-
rosłych, technika 
uzupełniające dla 
dorosłych nr 1 i 2, 
Technikum dla 
Dorosłych oraz 
Szkoła Policealna 
dla Dorosłych. 

– Z mocy prawa 
od 2012 roku nie ma 
naboru do uzupeł-

niających techników 
czy liceów. Te szkoły 
w praktyce nie istnieją 

i należy je zlikwidować 
formalnie, aby uporząd-
kować całą strukturę – 
tłumaczy Andrzej Pu-

dełko, naczelnik wydziału 
oświaty Urzędu Miejskiego 
w Lubinie.

Większość likwidowa-
nych placówek została wy-
dzielona z lubińskich ze-
społów szkół, które nadal 
będą funkcjonować. Wy-
jątkiem jest Zespół Szkół 
Zawodowych i Ogólno-
kształcących, który zgod-
nie z decyzją z 2012 roku 
przestanie istnieć. Od no-
wego roku szkolnego lu-
biński system szkolnictwa 
ponadgimnazjalnego bę-
dzie zatem wyglądał nastę-
pująco. 

– Na terenie miasta do 
dyspozycji absolwentów 
gimnazjów pozostaną 
dwa zespoły szkół nr 1 i nr 
2, składające się wyłącznie 
z techników i szkół zawo-
dowych oraz cztery licea 
ogólnokształcące: „pierw-
sze”, „drugie”, „sportowe” 
i salezjańskie – mówi An-
drzej Pudełko.  (DRM)
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Andrzej 
Pudełko

Ubiegły rok obfitował 
w spektakularne inwesty-
cje, jak zakończenie budo-

wy hali widowiskowo-sportowej 
czy otwarcie parku Wrocławskie-
go. Najbliższe miesiące nie będą aż 
tak bogate pod względem inwesty-
cyjnym, jednak kilka pozycji w no-
wym budżecie zasługuje na szcze-
gólną uwagę. 

– Najważniejsze, to budowa ma-
łej obwodnicy, remont ulicy Mic-
kiewicza, budowa boiska przy uli-
cy Kilińskiego, remont Ratusza 
oraz baseny – wymienia Andrzej 
Górzyński, przewodniczący Rady 
Miejskiej w Lubinie.

Zaplanowane wydatki w 2015 
roku wyniosą 313 mln i 700 tys. zł, 
przy dochodach w wysokości nie-
co ponad 321 mln zł. Ponad sied-
miomilionową nadwyżkę budżeto-
wą miasto przeznacza na spłatę po-
życzek i kredytów. 

– Budżet mógłby być lepszy, jak-
by były większe dochody. KGHM 
w tym roku nie płaci CIT-u przez 

ten gangsterski podatek od kopalin 
– mówi Andrzej Górzyński.

Swój plan wpływów i wydat-
ków na ten rok ma także powiat 
lubiński. – To budżet niewspół-
miernie niski do naszych potrzeb 
– przyznaje starosta Adam Myr-
da. – Trzeba jednak będzie pora-
dzić sobie tym, czym dysponuje-
my. Wśród priorytetów na 2015 
rok są między innymi kontynu-
acja remontu drogi Miłoradzice-
-Karczowiska, mała obwodnica 
czy przebudowa chodników w Ty-
mowej. Chcemy też stworzyć dom 
opieki społecznej – wylicza gospo-
darz powiatu. 

Potrzebę powstania takie-
go miejsca starosta argumentu-
je w następujący sposób: – Starze-
je się nam społeczeństwo, młodzi 
wyjeżdżają za granicę, a starszy-
mi osobami nie ma się kto zaopie-
kować. Lubińska „Szarotka” jest 
za mała, dlatego chcemy stworzyć 
podobny ośrodek.

Adam Myrda dodaje, że na niż-
szy budżet na pewno ma wpływ 
tzw. podatek janosikowy, który naj-
bardziej rujnuje fi nanse powiatu. 
Przyszłoroczny budżet zakłada do-
chody na poziomie ponad 89 mln 
zł, a wydatki wyniosą 96 mln zł.

Edyta Drzymała, Katarzyna Szatkowska

POWIAT STAWIA NA DOM OPIEKI SPOŁECZNEJ. 
MIASTO POŁĄCZY PRZYLESIE Z CENTRUM

U
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w tym roku nie płaci CIT-u przez 

LUBIN. Budowa małej 
obwodnicy, drugi etap 
rewitalizacji Ratusza 
oraz przebudowa ulicy 
Mickiewicza – to 
najważniejsze 
inwestycje, które 
władze miasta planują 
zrealizować w 2015 
roku. Mimo że dochody 
nie są tak wysokie jak 
w poprzednich latach, 
to w budżecie 
zaplanowano ponad 
siedmiomilionową 
nadwyżkę.

Wiadomo,
na co pójdą
pieniądze
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 Głosuje radna miejska 
 Dorota Dutkanicz.
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KREDYTY
KONSOLIDACJE

POŻYCZKI 
Chcesz obniżyć swoje raty, a bank odmówił Ci kredytu? 

Nie zwlekaj! PRZYJDŹ DO NAS! 
Wynegocjujemy warunki zgodnie z Twoimi potrzebami

10.000 zł rata tylko 128 zł
30.000 zł rata tylko 321 zł
50.000 zł rata tylko 509 zł 

100.000 zł rata tylko 1020 zł 
- bez wstępnych opłat
- bez poręczycieli
- możliwość zawieszenia rat
- dla osób, które trafiły do BIK
- czyszczenie rejestrów BIK,BIG,KRD,ERIF
- oddłużanie 
- kredyty dla osób pracujących zagranicą 

Zapraszamy od poniedziałku do piątku w godz. 8:00 - 17:00
Lubin, ul. Armii Krajowej 28a, I piętro
tel. 76 754 14 14 lub kom. 796 063 770 

BEZPŁATNAANALIZA

r e k l a m a

Kalendarze bez 
„Polskiej Miedzi”
KGHM. – Te dwa słowa są podmiotem nazwy, dlatego 

powinny znajdować się wszędzie, również na 
kalendarzach fi rmowych – uważa Leszek Hajdacki, 

wiceprzewodniczący Związku Zawodowego 
Pracowników Przemysłu Miedziowego. Tymczasem 

w materiałach na 2015 rok pojawiło się nowe logo spółki.

Związkowiec przypo-
mina, że bez konsultacji 
społecznych i zasięgnięcia 
opinii pracowników wła-
dze spółki wyrzuciły z lo-
go KGHM dwa kluczowe 
słowa. – Pozbyto się z na-
zwy tego, co dobrze koja-
rzy się pracownikom, kon-
trahentom i społeczeństwu. 
Na radzie nadzorczej zarząd 
wycofał się i dopisał słowa 
„Polska Miedź”. Od tego 
momentu myślałem, że jest 
to wiążące. Widać się pomy-
liłem – ubolewa wiceprze-
wodniczący ZZPPM.

Zdziwienie było spore, 
gdy na kalendarzach fi rmo-

wych na 2015 rok zabra-
kło dotychczasowego lo-
go. – „Polska Miedź” to sy-
nonim rozwoju fi rmy, pra-
cy wielu pokoleń i sukce-
su, który zdobyliśmy w kra-
ju i za granicą – przekonu-
je Leszek Hajdacki. On rów-
nież otrzymał kalendarz, ale 
drugi człon nazwy koncer-
nu dopisał już sobie sam, 
do czego nakłania wszyst-
kich, którzy nie zgadzają się 
ze zmianą logotypu. Popro-
szony o komentarz rzecznik 
prasowy spółki najpierw się 
z nami umówił, ale później 
nie odbierał telefonów.

(SZAT)
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SPIĘLI BUDŻET
POLKOWICE. 206 mln zł 
wydatków i 204 mln zł docho-
dów – to budżet na ten rok. 
Dwumilionowy deficyt nie bę-
dzie dla gminy problemem, 
ponieważ w poprzednim roku 
udało jej się spłacić wszystkie 
zobowiązania finansowe. 
Około 20 mln zł przeznaczono 
na inwestycje, m.in. przebu-
dowy dróg gminnych i woje-
wódzkiej w Żelaznym Moście. 
Część pieniędzy pochłonie re-
mont pałacu w Suchej Górnej. 
 (DRM)

BEZ MAKULATURY
 GRĘBOCICE. Rajcy, za-
miast z pakietem projektów 
uchwał, będą przychodzić na 
sesje z tabletami. – Już w tam-
tej kadencji przymierzaliśmy 
się tego pomysłu – przyznaje 
Tadeusz Kuzara, przewodni-
czący rady gminy. – To roz-
wiązanie ułatwia pracę. Nie 
trzeba już kserować setek 
stron materiałów na sesje, 
a jednocześnie zniknie kolejny 
problem, co zrobić z tymi pa-
pierami po posiedzeniach – 
dodaje. Gmina kupiła sprzęt, 
który został wypożyczony 
radnym na czas kadencji. 
Wszyscy przeszli też szkole-
nie z obsługi tabletów.

(UR)

D anuta K., w cią-
gu ostatnich 
siedmiu lat, 

przyjmowała pieniądze 
pod pozorem zainwe-
stowania ich w korzyst-
ny sposób. Wyłudziła 
łącznie niemal 490 tys. 
zł. Wszystko zaczęło się 
w 2006 roku, gdy okła-
mała swoją znajomą, że 
ma możliwość szybkiego 
zarobienia pieniędzy. 

– Wskazywała, że zna 
pewną kobietę, która po 
otrzymaniu gotówki mo-
że ją korzystnie uloko-

wać i po pewnym czasie 
zwrócić pieniądze z zy-
skiem. Oskarżona nie 
określiła, o jaką formę 
inwestowania chodzi, 
ani nie podała danych 
personalnych kobiety. 
Znajoma, po kilkukrot-
nych namowach, uległa 
– mówi Liliana Łukasie-
wicz z Prokuratury Okrę-
gowej w Legnicy.

Od czerwca 2011 r. 
oskarżona zaczęła nama-
wiać kolejne osoby do za-
inwestowania pieniędzy. 
Tym razem twierdziła, 
że jej pracująca w banku 
znajoma ma możliwość 
zainwestowania pienię-
dzy na bardzo korzyst-
nej lokacie z miesięcz-
nym oprocentowaniem 
sięgającym do 40 proc. 
zysku. Do lutego 2013 r. 
sześć par z grona rodzi-
ny i przyjaciół oraz dwie 
inne osoby przekazały 
oskarżonej gotówką lub 
przelewem różne kwoty 
pieniędzy.

– Początkowo Danuta 
K., w celu uwiarygodnie-
nia swoich działań, prze-
kazywała pokrzywdzo-
nym tzw. prowizję. Dla-
tego nadal inwestowali 
oni kolejne kwoty, prze-
kazując oskarżonej swoje 
oszczędności lub gotów-
kę uzyskaną z kredytów 
bankowych, które zresz-
tą spłacają do dziś – do-
daje Liliana Łukasiewicz.

Danuta K. usłyszała 
zarzuty oszustwa doty-
czącego mienia znacznej 
wartości. Nie przyznała 
się do winy i odmówi-
ła składania wyjaśnień 
zasłaniając się złym sta-
nem zdrowia psychicz-
nego. Biegli psychiatrzy 
stwierdzili jednak, że 
nie znajdują podstaw do 
kwestionowania jej po-
czytalności. Orzekli, że 
oszustka może stanąć 
przed sądem. Grozi jej 
kara od roku do 10 lat 
więzienia.

Katarzyna Szatkowska

WYŁUDZIŁA OD BLISKICH NIEMAL 
PÓŁ MILIONA ZŁOTYCH

Malwersantka 
udaje chorą
POLKOWICE. 
Naciągnęła 
piętnaścioro 
przyjaciół i krewnych.  
57-letnia 
polkowiczanka 
odpowie przed sądem 
za oszustwa. Nie 
przyznaje się do winy.
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Diwa 
odmówiła 

występu
 GŁOGÓW. Gwiazdą koncertu noworocznego, 

zaplanowanego na 18 stycznia br., miała być 
Edyta Górniak. Ale piosenkarka nie wystąpi. 

Impreza została przesunięta na koniec miesiąca.

Rozmowy z menedżerką ar-
tystki trwały od kilku tygo-
dni. – Były uzgodnienia, ter-
min został wstępnie potwier-
dzony, wpisaliśmy imprezę 
do naszego kalendarza, ale 
do podpisania umowy nie 
doszło po tym, kiedy prze-
słaliśmy propozycję zatwier-
dzenia plakatu – mówi orga-
nizatorka imprezy Barbara 
Mareńczak-Piechocka, dyrektor Miejskiego Ośrod-
ka Kultury w Głogowie.

To skomplikowało organizację koncertu i już wia-
domo, że uroczystość nie odbędzie się w zaplanowa-
nym terminie, ale pod koniec stycznia. Na razie nie 
wiadomo, kto wystąpi.  (UR)
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 Barbara Mareńczak-
 -Piechocka jest zaskoczona 
decyzją gwiazdy.

Starosta zachęca do udziału 
w konsultacjach

GŁOGÓW. Do końca stycznia Ministerstwo Infrastruktury i Rozwoju prowadzi 
konsultacje publiczne w sprawie Programu Budowy Dróg Krajowych na lata 2014-
2023. W projekcie tym jest też głogowski akcent, czyli budowa długo oczekiwanej 

obwodnicy miasta. 

– Program ten okre-
śla kierunki działań oraz 
priorytety inwestycyjne 
w zakresie rozwoju sieci 
dróg krajowych – precyzu-
je Bartłomiej Adamczak, 
rzecznik głogowskiego sta-
rostwa. – W związku z pro-
wadzeniem prac zmierzają-
cych do przyjęcia tego do-
kumentu, starosta zapra-
sza do udziału w konsulta-

cjach, które potrwają do 30 
stycznia. Formularz mogą 
wypełnić zarówno przed-
stawiciele instytucji, jak 
i osoby fi zyczne – dodaje.

Obwodnica to bardzo 
ważna inwestycja nie tyl-
ko dla głogowian, ale i całe-
go regionu. Dodajmy, że jej 
budowa została wpisana na 
rezerwową listę zadań. Teraz 
chodzi o to, by trafi ła na li-

stę podstawową rządowego 
programu. Może w tym po-
móc udział w konsultacjach 
poprzez wyrażenie poparcia 
dla tego przedsięwzięcia.

Wzór wypełnionego 
formularza konsultacyj-
nego został zamieszczony 
w poniedziałek, 12 stycz-
nia br., na stronie interne-
towej głogowskiego staro-
stwa.  (UR)

PSIA DWUDNIÓWKA
GŁOGÓW. Około tysiąca czworonogów można będzie podziwiać podczas Krajowej Wy-
stawy Psów Rasowych – National Dog Show (CAC), którą zaplanowano na 24 i 25 stycznia 
br. Podczas imprezy, organizowanej w hali sportowej Chrobry Głogów przy ul. Wita Stwo-
sza, zaprezentowani zostaną przedstawiciele około dwustu ras. Tradycyjnie pojawią się 
stoiska handlowe z akcesoriami dla psów i kotów.  (UR)

MIASTO 
naliczyło 

GŁOGÓW. Rozpoczęła się przebudowa ulicy 
Bolesława Śmiałego na osiedlu Piastów Śląskich. 
Natomiast mgliście wygląda przyszłość remontu 
mostu kolejowego i pomysł utworzenia na nim 
jednego pasa ruchu dla samochodów. 
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Rzecznik prasowy prezydenta miasta, 
Marta Dytwińska-Gawrońska, przyznaje, że 
niesporządzenie dokumentacji dotyczącej 
przebudowy mostu, ma kosztować niesolidną 
firmę ponad 17 tys. zł.

GŁOGÓW. GŁOGÓW. GŁOGÓW. Rozpoczęła się przebudowa ulicy 

karę

NIE WSZYSTKIE INWESTYCJE DROGOWE PRZEBIEGAJĄ ZGODNIE Z PLANEM

P lany dotyczące mo-
stu, jeśli nie przepa-
dły, to na razie zo-

stały odsunięte w czasie. 
Prezydent miasta odstąpił 
od umowy z wykonaw-
cą, który miał opracować 
projekt budowlano-wyko-
nawczy.

Dostosowanie kolejo-
wego obiektu nad Odrą 
do potrzeb ruchu samo-
chodowego było jednym 
z priorytetów poprzed-
niego włodarza miasta. 
Plan był ambitny i przede 
wszystkim oczekiwany 
przez mieszkańców. Miał 
bowiem rozwiązać pro-
blemy z wyjazdem z Gło-
gowa. Obecnie jest to 
możliwe wyłącznie przez 

most Tolerancji, tzw. ró-
żowy. 

Niestety, fi rma nie do-
starczyła opracowania, 
mimo ponagleń jeszcze 
poprzednich władz miej-
skich, które ostrzegały 
przed odstąpieniem od 
umowy i groźbą nalicze-
nia kary. Teraz stało się to 
faktem. 

– Naliczona wysokość 
kary umownej wynosi 
powyżej siedemnastu ty-
sięcy złotych – przyznaje 
Marta Dytwińska-Gaw-
rońska, rzecznik praso-
wy prezydenta. Jak doda-
je urzędniczka, pieniądze 
nie wpłynęły jeszcze na 
konto urzędu. 

Jeśli fi rma nie wywią-

że się z tego zobowiąza-
nia, miasto wystąpi na 
drogę sądową, by wyegze-
kwować należność. War-
to wspomnieć, że według 
pierwotnego projektu, 
ruch przez most kolejowy 
miał się odbywać w jed-
nym kierunku, tylko dla 
samochodów osobowych.

Bez problemów rozpo-
częła się natomiast prze-
budowa ulicy Bolesła-
wa Śmiałego na osiedlu 
Piastów Śląskich. Pierw-
szy etap robót obejmuje 
odcinek od ul. Kazimie-
rza Sprawiedliwego do ul. 
Folwarcznej i w tym rejo-
nie wprowadzono zmiany 
w organizacji ruchu dro-
gowego.

Prace mają potrwać do 
końca czerwca. Zaplano-
wano wymianę podbu-
dowy i wszystkich warstw 
jezdni, a także krawężni-
ków. Ten etap inwestycji 
ma kosztować ponad 1,4 
mln zł. Roboty spowo-
dowały jednak utrudnie-
nia na części ul. Bolesła-
wa Śmiałego – od skrzy-
żowania z ul. Kazimierza 
Sprawiedliwego do ul. Fol-
warcznej. 

– Ten odcinek został 
wyłączony z ruchu – mó-
wi Artur Szymański, na-
czelnik wydziału dróg 
w urzędzie miejskim. – 
Dojazd do osiedla będzie 
się odbywać w ramach ist-
niejącego układu komuni-

kacyjnego przez ulicę Fol-
warczną oraz nowe drogi 
na osiedlu, łączące ulicę 
Bolesława Śmiałego z uli-
cą Henryka Głogowskie-
go – dodaje.

Autobusy miejskie za-
wracają na skrzyżowaniu 
ulic Henryka Głogowskie-
go i Kazimierza Sprawie-
dliwego. Przystanek prze-
niesiono z ul. Bolesława 
Śmiałego na ul. Kazimie-
rza Sprawiedliwego. Ko-
lejna wiata, dla pasażerów 
jadących w kierunku cen-
trum, znajdzie się na wy-
sokości marketu Brico-
marche. Tam też zatrzy-
mywać się będą autobusy 
pracownicze.

Urszula Romaniuk
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POZYTYWNE ZMIANY W NOWYM ROKU

JAWOR

BUDŻET UCHWALONY
PASZOWICE. Radni zdecydowali, że w tym ro-
ku pieniądze przeznaczą m.in. na budowę chodni-
ków w dwóch miejscowościach i dokończą kanali-
zację sanitarno-wodociągową w Jakuszowej. Wy-
datki wyniosą ponad 12 mln zł. 
Plany zakładają budowę nowoczesnego placu za-
baw dla dzieci w Zębowicach i siłownię zewnętrz-
ną w sąsiednim Pogwizdowie. Pieniędzy wystar-
czy także dla mieszkańców Paszowic i Kwietni-
ków, którzy doczekają się wreszcie chodników. 
W Zębowicach radni chcą dokończyć budowę 
chodnika i ścieżki rowerowej. Budżet zakłada tak-
że zamontowanie lamp solarnych w Kłonicach 
i Grobli.
Ponadto radni podjęli decyzję w sprawie wyna-
grodzenia wójta, którego pensja zasadnicza wy-
niesie 5500 zł. Będzie powiększona o dodatki funk-
cyjny (1900 zł) i specjalny (na poziomie 40 proc.).

(JW)

r e k l a m a

Pomagała 
zwyrodnialcowi

WĄDROŻE WIELKIE. O poplecznictwo prokuratu-
ra oskarżyła matkę siedmioletniej dziewczynki. Zda-
niem śledczych kobieta próbowała pomóc 77-letnie-
mu sąsiadowi, który molestował seksualnie jej dziec-
ko. Do zdarzenia doszło w jednej ze wsi w gminie Wą-
droże Wielkie. Oskarżona nie przyznaje się do winy.
Pedofila zatrzymano po tym, jak jedna z sąsiadek po-
informowała policję o nieprzyzwoitym zachowaniu 
Bronisława Sz. wobec siedmiolatki. Mężczyzna 
w przydomowym sadzie dotykał intymnych części 
ciała dziecka. Był już wcześniej karany za to, że w la-
tach 2009-2011 molestował starszą siostrę pokrzyw-
dzonej, która wówczas miała 10 lat.
Zboczeńcowi postawiono zarzut doprowadzenia ma-
łoletniej poniżej 15 roku życia do poddania się innym 
czynnościom seksualnym. Groziło mu do 12 lat wię-
zienia. Jednak dzień po zatrzymaniu Bronisław Sz. 
popełnił samobójstwo w areszcie.
Zatrzymano także 40-letnią matkę dziewczynki. – Ko-
bieta próbowała powstrzymać świadka zdarzenia 
przed powiadomieniem policji – mówi Liliana Łuka-
siewicz, rzecznik prasowy Prokuratury Okręgowej 
w Legnicy. – Nie chciała wydać funkcjonariuszom 
odzieży córki i twierdziła, że do żadnego zdarzenia 
nie doszło – dodaje.
Za utrudnianie postępowania grozi jej do pięciu lat 
więzienia. – Podejrzana nie przyznała się do popeł-
nienia przestępstwa i złożyła wyjaśnienia – mówi Li-
liana Łukasiewicz.
Przed sądem zeznania złożyła także siedmioletnia 
dziewczynka, która szczegółowo opisała całe zajście. 
Razem z siostrami przebywa w domu dziecka. U mat-
ki była tylko na wakacjach. 
 Joanna Warenica

U roczystość 
przekazania 
sprzętu odby-

ła się w Komendzie Po-
wiatowej Państwowej 
Straży Pożarnej w Ja-
worze. Uczestniczyli 
w niej przedstawiciele 
władz gminy i powiatu 
oraz komendanci stra-
ży pożarnej i policji.

Mercedes atego 
1530, to średni samo-
chód ratowniczo-ga-
śniczy z napędem tere-
nowym. Na jego wy-
posażenie składają się 
m.in. zbiorniki wod-
ny i na środek piano-
twórczy, autopompa, 
wyciągarka elektrycz-
na, zestaw ratownic-
twa medycznego z de-
fibrylatorem, wykry-
wacz gazów, kamera 
termowizyjna, zestaw 
hydrauliczny do ra-
townictwa drogowe-

go i ledowy maszt 
oświetleniowy. Nie 
zabrakło także piły 
do cięcia drewna, be-
tonu i stali, pływają-
cej motopompy wod-
nej, wentylatora od-
dymiającego, aparatu 
oddechowego i innych 
sprzętów niezbędnych 
do pracy podczas akcji 
ratowniczej.

Nowy samochód 
bojowy zakupiono 
dzięki wsparciu fi nan-
sowemu Urzędu Mar-
szałkowskiego Woje-
wództwa Dolnoślą-
skiego, Wojewódzkie-
go Funduszu Ochrony 
Środowiska, Komendy 
Wojewódzkiej PSP we 
Wrocławiu, Starostwu 
Powiatowemu w Jawo-
rze oraz gminy Jawor.

Dzięki nowemu za-
kupowi, zawodowa 
straż mogła przekazać 

ochot-
nikom z Ja-
wora jeden ze swoich 
wysłużonych wozów. 
I tak OSP wzbogaciła 
się o samochód bojo-
wy marki MAN.

To jednak nie ko-
niec pomocy dla stra-
żaków. Dodatkowo 
burmistrz zapewnił, 
że w 2015 roku gmi-
na przeznaczy 100 tys. 
zł na remont dachu 
w budynku OSP przy 
ul. Mickiewicza. Za-
kupione zostanie tak-
że nowe umunduro-
wanie dla ochotników 
z gminnej OSP.

– Strażacy z OSP 

w Ja-
worze od 

wielu lat czekali 
na włączenie w skład 
Krajowego Systemu 
Ratowniczo-Gaśnicze-
go. By spełnić wszyst-
kie wymagania, jed-
nostkę wyposażono 
sprzętowo i osobowo. 
Przygotowano tak-
że pod względem wy-
szkolenia. Cieszę się, 
że strażacy dołączy-
li to elity jednostek 
ochotniczych straży 
pożarnych w Polsce – 
mówił podczas uro-
czystości przekazania 
wozu burmistrz Emi-
lian Bera.

Joanna Michalak

U
ła się w Komendzie Po-
wiatowej Państwowej 
Straży Pożarnej w Ja-
worze. Uczestniczyli 
w niej przedstawiciele 
władz gminy i powiatu 
oraz komendanci stra-
ży pożarnej i policji.

chód ratowniczo-ga-
śniczy z napędem tere-
nowym. Na jego wy-nowym. Na jego wy-
posażenie składają się 
m.in. zbiorniki wod-
ny i na środek piano-
twórczy, autopompa, 
wyciągarka elektrycz-
na, zestaw ratownic-
twa medycznego z de-
fibrylatorem, wykry-
wacz gazów, kamera 
termowizyjna, zestaw 
hydrauliczny do ra-
townictwa drogowe-

JAWOR. 
Nowoczesny wóz 
strażacki, za ponad 
750 tys. zł, to nowy 
nabytek jaworskich 
strażaków. Gmina 
pomogła 
w sfinansowaniu 
zakupu bojowego 
pojazdu, 
przekazując na ten 
cel 200 tys. zł. 
Powód do 
świętowania ma 
ponadto OSP 
w Jaworze, które 
zostało włączone 
do Krajowego 
Systemu 
Ratowniczo-
Gaśniczego.
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U roczystość go i ledowy maszt UJAWOR.

Dołączyli 
do elity

w Ja-

 Burmistrz Emilian Bera przekazał pożarnikom  
 kluczyki do tzw. pierwszowyjazdowego wozu 
 ratowniczo-gaśniczego.
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FAŁSZYWY ALARM
ZŁOTORYJA. Kopalnia bazaltu nie dopu-
ściła się przestępstwa w rezerwacie przyro-
dy Wilcza Góra – uważa miejscowa proku-
ratura. Dochodzenie wszczęto na wniosek 
mieszkańca, który przedstawił fotografie 
mające świadczyć o łamaniu przepisów. 
– W rezerwacie nie wycinano drzew, ani nie 
prowadzono nielegalnego wydobycia – mó-
wi Liliana Łukasiewicz, rzecznik prasowy 
Prokuratury Okręgowej w Legnicy. – Nie 
prowadzono tam żadnych prac niezgod-
nych z przepisami z zakresu ochrony przy-
rody, a działalność gospodarcza firmy wy-
dobywającej kruszywo nie zagrażała i nie 
zagraża środowisku – dodaje prokurator.
Śledczy ustalili, że administrator terenu 
– czyli Regionalna Dyrekcja Ochrony Śro-
dowiska we Wrocławiu – ma obowiązek 
zapobiegać zarastaniu zboczy przez 
drzewa i krzewy. – Granice rezerwatu nie 
obejmują całego wzniesienia, lecz tylko 
fragment stoku od zachodniej strony 
wzgórza. Rezerwat przyrody Wilcza Gó-
ra często błędnie utożsamiany jest z ca-
łym wzniesieniem – mówi Liliana Łuka-
siewicz.  (JW)

Zadają pytania 
burmistrzowi

ZŁOTORYJA. Na stronie internetowej magistratu pojawiła się rubryka „zadaj pytanie 
burmistrzowi”. – Pomysł, aby wprowadzić taki sposób kontaktu z mieszkańcami był 

spontaniczny – mówi Piotr Maas, rzecznik prasowy burmistrza Złotoryi. 

– Burmistrz jest otwarty na miesz-
kańców – zapewnia przedstawiciel 
włodarza. Napisać do nowego gospo-
darza miasta może każdy. Odpowiedź 
na pytanie internauty ukazuje się na 
stronie urzędu. Każdy czytelnik może 
więc przejrzeć korespondencję i zanim 
zada pytanie, upewnić się, czy wcze-
śniej już podobny problem nie został 
poruszony. 

– To też alternatywa dla tych osób, 
które z jakichś względów nie mogą 
przyjść do urzędu – mówi rzecznik 
burmistrza. Bez zmian pozostają go-
dziny dyżurów burmistrza. Mieszkań-
cy mogą przyjść do Urzędu Miejskie-
go w Złotoryi i porozmawiać z włoda-
rzem w każdy wtorek, w godzinach od 
10 do 15.
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WEDŁUG BIEGŁYCH PEDOFIL MIAŁ OGRANICZONĄ POCZYTALNOŚĆ

skrzywdził
ich dzieci

Zaufali koledze.

On 
skrzywdziłskrzywdził

ZŁOTORYJA. W ciągu ostatnich dwóch lat 
molestował seksualnie córki swoich 
znajomych. Dziewczynki mają po cztery 
i siedem lat. Zboczeniec trafił do aresztu. 
Nie przyznaje się do winy.
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T. 
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P rokuratura Rejo-
nowa w Złotoryi 
zakończyła śledz-

two przeciwko 63-letnie-
mu złotoryjaninowi, któ-
ry utrzymuje się z renty, 
zasiłków MOPS i zbiera-
nia surowców wtórnych 
ze śmietników. Za seksu-
alne molestowanie osób 
poniżej 15 roku życia gro-
zi mu kara od dwóch do 
12 lat więzienia.

– Do zdarzeń dochodzi-
ło w latach 2012-2014 we 
wsiach rejonu złotoryjskie-
go – ujawnia Liliana Łuka-
siewicz, rzecznik prasowy 
Prokuratury Okręgowej 
w Legnicy. Oskarżony zna 
ojca swej ofiary, urodzonej 
w czerwcu 2010 roku. Kie-
dyś byli sąsiadami. W ostat-
nich dwóch latach często 
odwiedzał rodziców dziec-
ka w czasie weekendów. Zo-
stawał wówczas na noc.

– W dwupokojowym 
mieszkaniu spał w poko-
ju córek gospodarzy. Wy-
korzystując to, że rodzice 
dziewczynki mieli do nie-
go zaufanie i często korzy-
stali z jego opieki nad dziec-
kiem, kilkakrotnie dopro-
wadzał czterolatkę do pod-
dania się innym niż obco-
wanie płciowe czynno-
ściom seksualnym – doda-
je prokurator. 

Do incydentów docho-
dziło od początku sierpnia 
2012 roku do 12 sierpnia 
2014 roku. Okazało się jed-
nak, że zboczeniec ma na 
swym koncie więcej ofi ar. 
W niecnych celach odwie-
dzał również rodzinę sied-
miolatki, urodzonej w ma-
ju 2007 roku. Przywoził 
jej przydatne rzeczy, które 
znalazł na śmietnikach.

– Latem, czyli od 28 
czerwca do 12 sierpnia 

2014 roku, w czasie nie-
obecności dorosłych opie-
kunów kilkakrotnie ją mo-
lestował. Ostatnia taka sy-
tuacja miała miejsce 12 
sierpnia 2014 roku, kiedy 
dziwne zachowanie oskar-
żonego zauważyły bab-
cia i ciocia dziewczynki. 
Tego samego dnia matka 
dziecka powiadomiła po-
licję. Nazajutrz do komen-
dy zgłosiła się matka czte-
rolatki i także zawiadomiła 
o podejrzeniu popełnienia 
przestępstwa – informuje 
Liliana Łukasiewicz.

Biegli psychiatrzy 
stwierdzili u pedofi la defi -
cyt intelektualny, obniże-
nie sprawności funkcji po-
znawczych, wnioskowa-
nia, planowania, przewi-
dywania, rozumienia sytu-
acji społecznych. – Oskar-
żony nie jest zdolny do pra-
widłowych relacji interper-

sonalnych, utrzymywa-
nia związków emocjonal-
nych i relacji partnerskich 
– twierdzą lekarze.

– Kontrola sfery popę-
dowej jest u niego niska, 

dąży do zaspokojenia po-
pędu w sposób dla siebie 
najłatwiejszy. Działania 
oskarżonego były wyni-
kiem obniżonej sprawno-
ści intelektualnej i zdol-
ności do kontroli emo-
cji, braku empatii i płyt-

kiego rozumienia norm 
społeczno-prawnych. 
Z powodu tych zaburzeń 
miał w znacznym stop-
niu ograniczoną zdolność 
rozpoznania znaczenia 
czynów i pokierowania 
swoim postępowaniem – 
uzasadniają opiniujący.

Z uwagi na ograniczo-
ną poczytalność Sąd Re-
jonowy w Złotoryi może, 
lecz nie musi, zastosować 
wobec niego nadzwyczaj-
ne złagodzenie kary. Może 
go też skazać na najniższy 
wyrok, co przy molestowa-
niu małoletnich oznacza 
możliwość orzeczenia ka-
ry w wymiarze do dwóch 
lat więzienia.

W czasie przesłuchania 
przed sądem dziewczynki 
potwierdziły, że były mo-
lestowane. 

Joanna Michalak

Lekarz seksuolog 
stwierdził  
u oskarżonego 
zaburzenia 
preferencji 
seksualnych, które 
spowodowały niecne 
traktowanie dzieci.
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LEGNICA. Występ Do-
natana i Cleo był najwięk-
szą atrakcją niedzielnego 
Finału, którego gospoda-
rzem była Galeria Piastów. 
To w jej wnętrzach Cen-
trum Seniora na cele dobro-
czynne sprzedawało przy-
gotowane przez siebie cia-
sta oraz barszczyk z krokie-
tem. Z kolei kuchnia hotelu 
Qubus częstowała żurkiem. 
Potraw można było skoszto-
wać po wrzuceniu datku do 
puszki WOŚP. 

Ośrodek Sportu i Rekreacji 
zaprosił miłośników biegania 
i Nordic Walking do udzia-
łu w I Legnickim Biegu z Ser-
duszkiem. Natomiast legnic-
kie morsy kąpały się w ba-
senie przed Galerią Piastów, 
który przygotowali i napełni-
li wodą strażacy z Komendy 

Miejskiej Państwowej Straży 
Pożarnej. 

Na scenie wystąpili: Ze-
spół Pieśni i Tańca Legnica, 
Zespół Pieśni i Tańca Kycze-
ra, grupa Black Time System, 
zespoły: Struktura i Why 
oraz wykonawcy z Młodzie-
żowego Centrum Kultury 
i Studia Artystycznego Fa-
me. Ponadto publiczność 
oklaskiwała popisy Brud-
nych Ulic Pastor, Zielone-
go Groszku, Photonów oraz 
Cleo i Donantana. 

LUBIN. 85 lubińskich 
wolontariuszy WOŚP można 
było spotkać na ulicach mia-
sta już od godz. 7 rano. Po-
goda ich nie rozpieszczała. 
– Strasznie wieje na dworze. 
Były momenty kryzysowe, 
ale wypiliśmy herbatę i dało 
się przetrwać – mówi Maciej 

Samol, wolontariusz z Lubi-
na. 

Podczas tegorocznego fi-
nału wielkiej orkiestry w Lu-
binie nie zabrakło wielu atrak-
cji. W Muzie odbył się koncert 
„Dzieci dzieciom”, podczas 
którego prezentowali się mię-
dzy innymi młodzi wokaliści 
oraz zespoły taneczne. W Cu-
prum Arenie odbyła się reje-
stracja potencjalnych dawców 
szpiku. Pojawiły się też stano-
wiska medyczne, gdzie każ-
dy mógł wykonać cykl badań 
i skorzystać z konsultacji me-
dycznych.

W galerii były też kon-
certy. Wystąpili: Tamp, 
Ewa Uryga z Amerykani-
nem Brianem Fentressem 
oraz Grzegorz Hyży. Na za-
kończenie publiczność obej-
rzała laserowe show.

GŁOGÓW. Występy 
artystyczne, koncerty, para-
da samochodów i motocy-
kli to tylko niektóre imprezy 
w Głogowie. W całym mie-
ście wolontariusze ze sztabów 
Miejskiego Ośrodka Kultury 
i Młodzieżowego Centrum 
Kultury Mayday wręczali 
przechodniom pamiątkowe 
czerwone serduszka. 

– Jest dobrze i mamy pełne 
puszki – przyznały wolonta-
riuszki spotkane na placu Kon-
stytucji 3 Maja. Przy ratuszu 
swój posterunek ustawiła nie-
formalna Grupa Mobilizacyjna 
Głogów, gdzie można było obej-
rzeć ciekawe militaria, a także 
poznać ich historię. Chętnych 
nie brakowało. Najgłośniej Or-
kiestra grała w MOK-u i MCK-
-u, gdzie odbywały się popołu-
dniowe koncerty.

W ośrodku kultury moż-
na było zobaczyć m.in. wystę-
py grup tanecznych, działają-
cych przy tej placówce, pokaz 
udzielania pierwszej pomo-
cy i wziąć udział w kiermaszu. 
Swój punkt mieli też przedsta-
wiciele lokalnej Drużyny Szpi-
ku oraz Klubu Kibiców Niepeł-
nosprawnych Chrobrego Gło-
gów.

Atrakcją, szczególnie dla 
najmłodszych, była drabi-
na strażacka. Na długo za-
pamięta ją – i strażaka – 
mała Nikola, której wiatr 
porwał balon i zaniósł na 
gałęzie pobliskiego drze-
wa. Decyzja była szybka: 
podniesiono drabinę ze 
strażakiem, który zdjął ba-
lon, a potem oddał dziew-
czynce. Akcja zakończyła 
się brawami.

POLKOWICE. Od ra-
na datki zbierali wolontariu-
sze, w tym bardzo widowisko-
wa Grupa Rekonstrukcyjna 
Ate Grom, która dała pokaz 
w Rynku. Czy mieszkańcy 
byli hojni? – Chętnie wrzuca-
li pieniądze do puszek – przy-
znają Anita i Kasia, uczennice 
Gimnazjum nr 2, które spo-
tkaliśmy w rejonie ulicy Hu-
bala. 

W kinie przy ul. Dąbrow-
skiego trwał kiermasz ga-
dżetów. W programie zna-
lazły się także występy ar-
tystyczne, m.in. szkół-
ki baletowej, grup tanecz-
nych oraz Zespołu Piosen-
ki i Tańca Fantazja.

W Ośrodku Kultury przy 
ul. Skalników zorganizowa-
no turniej szachowy i warsz-
taty plastyczne, połączone 

 23. FINAŁ WIELKIEJ ORKIESTRY ŚWIĄTECZNEJ POMOCY

Zagrali od SERCAZagrali od 
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POLKOWICE. Od ra-
na datki zbierali wolontariu-
sze, w tym bardzo widowisko-
wa Grupa Rekonstrukcyjna 
Ate Grom, która dała pokaz 
w Rynku. Czy mieszkańcy 
byli hojni? – Chętnie wrzuca-
li pieniądze do puszek – przy-
znają Anita i Kasia, uczennice 
Gimnazjum nr 2, które spo-
tkaliśmy w rejonie ulicy Hu-
bala. 

W kinie przy ul. Dąbrow-
skiego trwał kiermasz ga-
dżetów. W programie zna-
lazły się także występy ar-
tystyczne, m.in. szkół-
ki baletowej, grup tanecz-
nych oraz Zespołu Piosen-
ki i Tańca Fantazja.

W Ośrodku Kultury przy 
ul. Skalników zorganizowa-
no turniej szachowy i warsz-
taty plastyczne, połączone 

z kiermaszem prac. Tradycyj-
nie, w Szkole Podstawowej nr 
3, można było oddać krew.

JAWOR. Występy dzie-
ci, rozgrywki szachowe i ba-
lonowe kreacje, a także popi-
sy fi nalistów piątej edycji pro-
gramu „Must be the Music”. 
Tak wyglądał fi nał najwięk-
szej polskiej akcji charytatyw-
nej. Organizacją imprezy za-
jęło się Europejskie Centrum 
Młodzieży Euroregionu Nysa. 

– Imprezę otworzyły wy-
stępy dziecięce, potem było 
czytanie bajek i minilicyta-
cja – mówi Weronika Ma-
zurek z ECMEN. – W na-
szej kawiarni było można 
spróbować swoich sił w roz-
grywkach szachowych – do-
daje.

Na scenie pojawiły się m. 
in. People of The Haze i Chil-

li Crew oraz miejscowa gru-
pa Call it What You Want. 
Ponadto na wszystkich cze-
kała piernikowa chatka 
słodkości, potrawy wegeta-
riańskie, kącik plastyczny, 
malowanie twarzy, warszta-
ty piernikowe i wiele innych 
atrakcji. W organizację im-
prezy włączyli się Urząd 
Miejski w Jaworze i Jawor-
ski Ośrodek Kultury.

ZŁOTORYJA. Złoto-
ryjski Ośrodek Kultury i Re-
kreacji zaprosił mieszkań-
ców na prezentacje wokalne 
dzieci i młodzieży. Wystąpili: 
Łau, Street Dance Academy, 
Ars Saltandi i Ocelot. O godz. 
16 odbyła się wielka licytacja, 
a po niej koncerty zespołów: 
No Self Control, Żółta Febra 
i Dobra, Dobra.

(JOM, UR, DRM, JW)
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REGION. Ani deszcz, ani silny wiatr nie były w stanie popsuć niedzielnej zabawy organizatorom i uczestnikom Największej Orkiestry Świata. W tym roku WOŚP zbiera pieniądze na podtrzymanie wysokich 

standardów leczenia dzieci na oddziałach pediatrycznych i onkologicznych oraz godną opiekę medyczną seniorów. We wszystkich miastach wielogodzinną imprezę zakończyło Światełko do Nieba.
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Będzie praca w hurtowni leków
GŁOGÓW. Za jakieś dwa lata, na terenie tutejszej podstrefy LSSE, w hurtowni leków Hurtap ma pracować około 400 osób. 

Obecnie jest ich 140, ale nowy nabór już się rozpoczął. 

Na razie przyjętych zo-
stanie 50 pracowników. 
Magazyn ma rozpocząć 
działalność w drugiej po-
łowie stycznia. Jak mó-
wi Iwona Bilichowska-Go-
tówko, pełnomocnik zarzą-
du fi rmy Hurtap, będzie to 
najnowocześniejszy w kra-
ju obiekt w branży farma-

ceutycznej – pod względem 
technologii i automatyki. 
Chodzi m.in. o nowator-
ski system kompletacji le-
ków, czyli przygotowywa-
nia kompletu medykamen-
tów dla konkretnych ap-
tek. Dla głogowian jest to 
szansa na znalezienie pra-
cy, bo potrzebni będą nie 

tylko fachowcy z wykształ-
ceniem farmaceutycznym, 
ale też np. magazynierzy. – 
Hurtownia będzie pośred-
nikiem między aptekami 
a głównym magazynem fi r-
my, który znajduje się w Łę-
czycy. W momencie rozru-
chu będzie w niej pracować 
około dwustu osób, a doce-

lowo nawet czterysta – do-
daje Iwona Bilichowska-
-Gotówko.

Grupa Hurtap ma sześć 
obiektów magazynowych 
w Polsce: w Łęczycy (siedzi-
ba fi rmy) oraz w Tychach, 
Gdańsku, Łomży, Siedlcach 
i Głogowie.
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PODSUMOWAŁ ROK
LEGNICA. Ponad tysiąc konferen-
cji – tak wygląda ubiegłoroczny bi-
lans Letia Business Center w Legni-
cy. Jedno z największych centrów 
konferencyjnych na Dolnym Śląsku 
zamknęło minione 12 miesięcy impo-
nującym wynikiem spotkań, w któ-
rych udział wzięło 16,5 tys. uczestni-
ków.
KGHM Letia Legnicki Park Technolo-
giczny, właściciel obiektu, rozwija 
współpracę z uczelniami i organizuje 
studia podyplomowe. W 2015 roku 
planowane jest uruchomienie MBA.
– Naszym partnerom biznesowym 
przedstawiamy kompleksową ofertę 
obejmującą organizację szkoleń, re-
zerwację profesjonalnie wyposażo-
nych sal, catering i noclegi dla uczest-
ników. Dzięki temu z wieloma pod-
miotami nawiązaliśmy stałą i długo-
terminową współpracę – podkreśla 
Adam Grabowiecki, prezes KGHM 
Letia.
Letia Business Center, jedyny w Le-
gnicy biurowiec klasy A o powierzch-
ni 8 tys. mkw., dysponuje sześcioma 
multimedialnymi i klimatyzowanymi 
salami dla łącznie 300 osób.   (JOM) 

LISTY INTENCYJNE W SPRAWIE SZKOLNICTWA ZAWODOWEGO

Nowa polityka
kadrowa

Do inicjatywy przystą-
piły też Starostwo Po-
wiatowe w Środzie Ślą-

skiej i Zespół Szkół Budowla-
nych PPU „Primgabex” w Le-
gnicy. Wszyscy partnerzy zo-
bowiązali się m.in. do wspól-
nej pracy na rzecz dostosowa-
nia kierunków kształcenia do 
potrzeb przemysłu i pozyski-
wania funduszy na cele eduka-
cyjne.

BASF i Rileta zapowiada-
ją organizację praktyk zawo-
dowych w swych zakładach. 
– Dodatkowo będą intensyw-
nie współpracować z urzędami 
pracy w Środzie Śląskiej i Legni-

cy – informuje Rafał Jurkowla-
niec, prezes LSSE. Pracownicy 
pośredniaków mają aktywizo-
wać zarejestrowanych u nich 
absolwentów szkół zgodnie 
z profi lem przedsiębiorstw.

Szkolnictwo skierowane do 
potrzeb pracodawców to cel 
LSSE, wspierającej rozwój za-
plecza kadrowego działających 
na jej terenie fi rm. Stąd pomysł 
na łączenie edukacji z praktycz-
ną nauką zawodu.

W bezpośrednim otocze-
niu LSSE znajduje się 26 szkół 
zawodowych i technicznych 
oraz osiem uczelni wyższych. 
W Strefi e istnieje 10 klas patro-

nackich, w których nauka za-
wodu odbywa się także w fi r-
mach. Prekursorem rozwoju 
tzw. szkolnictwa dualnego był 
Volkswagen, który kilkanaście 
lat temu zapoczątkował stara-
nia o wpisanie na listę zawo-
dów mechatronika. Dziś absol-
wenci tego kierunku są poszu-
kiwani na rynku pracy.

W gronie zaangażowanych 
w rozwój szkolnictwa zawodo-
wego są także: Sitech, Winkel-
mann, Haerter Technika Wy-
tłaczania i Vorwerk Dichtung-
systeme, które patronują kla-
som w Chocianowie, Legnicy 
i Środzie Śląskiej. (JOM)

 LEGNICA. Kolejne przedsiębiorstwa z Legnickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej chcą 

współpracować na rzecz szkolnictwa zawodowego – informuje LSSE. To BASF Polska i Rileta 

szukają wykwalifikowanych kadr dla potrzeb swych firm z terenu Legnicy i Komornik.
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O statni mecz 13. ko-
lejki okazał się wi-
sienką na torcie tej 

serii spotkań. Emocji by-
ło wiele, a sytuacja zmie-
niała się jak w kalejdosko-
pie. Losy niedzielnego spo-
tkania ważyły się do ostat-
nich sekund. Gospodynie 
rozpoczęły od dwóch kar-
nych, jednak tylko jednego 
z nich wykorzystały. Ten 
element gry był bolącz-
ką obydwu drużyn, gdyż 
szczecinianki nie wykorzy-
stały aż trzech, a lubinian-
ki dwóch karnych. 

Sam mecz był bardzo 
wyrównany, a przewaga 
jednej bądź drugiej dru-
żyny nie przekroczyła 
dwóch bramek. W 6. mi-
nucie miedziowe prowa-
dziły 4:2, później na dwu-
bramkowym prowadze-
niu były szczecinianki – 
8:6. Pierwsza połowa za-
kończyła się wynikiem 
13:12 dla KGHM Metra-
co Zagłębia Lubin. Nie-
stety, w drugiej części spo-

tkania podopieczne Boże-
ny Karkut musiały radzić 
sobie bez Karoliny Seme-
niuk-Olchawy, która do-
znała kontuzji na począt-
ku meczu i na parkiet już 
nie powróciła. 

Pięć minut po wznowie-
niu gry lubinianki znów 
wygrywały dwoma bram-
kami – 15:13, po rzucie Jo-
anny Obrusiewicz. W eki-
pie miedziowych, oprócz 
wspomnianej rozgrywa-
jącej, brylowały również 
Kaja Załęczna i Paulina 
Piechnik, jednak zdecydo-
wanie najjaśniejszą posta-
cią na parkiecie była nasza 
bramkarka, Monika Ma-
liczkiewicz. Na parkiecie 

pierwszy raz po przerwie 
związanej z kontuzją zoba-
czyliśmy ostoję lubińskiej 
defensywy, Annę Pałgan. 
Upływały kolejne minuty 
a wynik wciąż był sprawą 
otwartą. 

W 48. minucie bliżej 
wygranej były zawodnicz-
ki Pogoni (20:18), ale na 
trzy minuty przed końco-
wą syreną, to miedziowe 
wygrywały 24:22. Półto-

rej minuty przed zakoń-
czeniem spotkania trafi-
ła Agata Cebula, a minutę 
później bramkę dołożyła 
Katarzyna Duran i mieli-
śmy remis. Lubinianki mo-
gły zadać decydujący cios 
mając jeszcze blisko 20 se-
kund na rozegranie akcji. 
Niestety, ta sztuka im się 
nie udała i mecz zakończył 
się podziałem punktów.

Łukasz Lemanik
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Kadra bez „Gumy”
PIŁKA RĘCZNA. Selekcjoner reprezentacji Polski 

podał listę zawodników, którzy wystąpią na 
Mistrzostwach Świata w Katarze 2015. Niestety, Michael 

Biegler nie skorzysta z usług lubińskiego zawodnika, 
Wojciecha Gumińskiego.

Polska na turniej mo-
że zgłosić 16 nazwisk. Pod-
czas rywalizacji wolno do-
konywać zmian, dlatego 
niemiecki trener zabiera ze 
sobą 18 zawodników. Po-
mimo dobrej dyspozycji na 
turnieju Christmas Cup na 
liście nie znalazł się skrzy-
dłowy Zagłębia, Wojciech 

Gumiński. W podobnej sy-
tuacji jest Patryk Kuchczyń-
ski, który również pokazał 
się z dobrej strony w towa-
rzyskich spotkaniach.

Pierwszy mecz biało-czer-
woni rozegrają 16 stycznia 
o godzinie 17. Przeciwnikiem 
Polski będą Niemcy.  

 (ŁL)

Zawodnik Klub Pozycja
Sławomir Szmal Vive Tauron Kielce bramkarz
Marcin Wichary Orlen Wisła Płock bramkarz
Piotr Wyszomirski Pick Szeged bramkarz
Michał Daszek Orlen Wisła Płock skrzydłowy
Przemysław Krajewski KS Azoty Puławy skrzydłowy
Robert Orzechowski Górnik Zabrze skrzydłowy
Adam Wiśniewski Orlen Wisła Płock skrzydłowy
Karol Bielecki Vive Tauron Kielce rozgrywający
Piotr Chrapkowski Vive Tauron Kielce rozgrywający
Michał Jurecki Vive Tauron Kielce rozgrywający
Mariusz Jurkiewicz Orlen Wisła Płock rozgrywający
Krzysztof Lijewski Vive Tauron Kielce rozgrywający
Piotr Masłowski KS Azoty Puławy rozgrywający
Andrzej Rojewski SC Magdeburg rozgrywający
Michał Szyba RK Gorenje Velenje rozgrywający
Piotr Grabarczyk Vive Tauron Kielce obrotowy
Bartosz Jurecki SC Magdeburg obrotowy
Kamil Syprzak Orlen Wisła Płock obrotowy

Kadra reprezentacji Polski na Mistrzostwa Świata w Katarze:
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 Selekcjoner nie dostrzegł talentu
 Wojciecha Gumińskiego. 

WIELKIE EMOCJE W SZCZECINIE

Tradycji
stało się
zadość
PIŁKA RĘCZNA. Tradycyjnie konfrontacja 
szczecińsko-lubińska przyniosła wiele emocji. 
Ostatecznie zespoły Pogoni Baltica Szczecin i KGHM 
Metraco Zagłębia Lubin podzieliły się punktami. 
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SPR POGOŃ BALTICA S. KGHM Z. LUBIN

Zagłębie: Tsvirko, Maliczkiewicz – Robótka, Załęczna, Piekarz, Pałgan, 
Semeniuk-Olchawa, Obrusiewicz, Konofał, Paluch, Premovic, Lale-
wicz, Piechnik, Walczak, Jochymek, Milojevic

(12:13)

24:24
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Za nami kolejne i dobre starty zawodników Cuprum Lubin

Sezon w pełni
ŁYŻWIARSTWO SZYBKIE. Ostatnio najgłośniej mówiło się 
o występie naszych panczenistek w Mińsku. W stolicy Białorusi 
odbyły się zawody z cyklu Pucharu Świata. Podczas zawodów 
wystąpiły Andżelika Wójcik i Kaja Ziomek. 

Kaja, rywalizując z zawod-
niczkami o dwa lata starszy-
mi, zajęła trzynaste miejsce na 
500 m oraz siedemnastą lokatę 
na 1000 m. Natomiast Andże-
lika zajęła siedemnaste lokum 
na 500 i 1500 metrów oraz 
czternaste miejsce na 1000 
metrów i 10 miejsce w biegu 
masowym oraz z koleżanka-
mi z Tomaszowa Mazowiec-
kiego zdobyła brązowy medal 
w sprincie drużynowym. 

– Te występy należy uznać 
za bardzo udane i dziewczy-
nom należą się brawa. Dobry 
start w Mińsku może tylko 
napawać optymizmem przed 
najważniejszymi zawodami 
w sezonie, a dla nich będą to 
Mistrzostwa Polski, które od-
będą się w Zakopanem pod 

koniec stycznia – mówi Ma-
rian Węgrzynowski, prezes 
klubu.

Zawodnicy startowali tak-
że w Deventer. Piąte miejsce 
w wieloboju zajęli Radosław 
Jakubski i Dawid Modarski. 
Tuż za nimi uplasował się Mi-
chał Krosny. Tymczasem na 
torze w Zakopanem rywalizo-
wali najmłodsi podczas Zawo-
dów Sylwestrowych. 

– Tutaj również notowali-
śmy dobre wyniki, z czego bar-
dzo się cieszymy. Za wynika-
mi idzie popularyzacja naszej 
dyscypliny, z czego również 
jesteśmy bardzo zadowoleni, 
a widać to podczas zajęć naszej 
szkółki łyżwiarskiej – zauwa-
ża prezes MKS Cuprum Lubin.

Łukasz Lemanik FO
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 – Dobry start w Mińsku może 
 tylko napawać optymizmem 
 przed najważniejszymi zawodami 
 w sezonie, czyli Mistrzostwami Polski,
 które odbędą się w Zakopanem 
 pod koniec stycznia 
 – mówi Marian Węgrzynowski,
 prezes klubu.

NAJLEPSZA
W WOJEWÓDZTWIE
TENIS STOŁOWY. Natalia Michor-
czyk z KS Polkowice zwyciężyła w III 
Wojewódzkim Turnieju Kwalifikacyj-
nym Seniorek i Seniorów. Wygrywa-
jąc zawody w Miliczu nasza tenisist-
ka stołowa awansowała do Grand 
Prix Polski.
Polkowiczanka nie dała rywalkom 
żadnych szans, pewnie wygrywając 
rywalizację w turnieju kwalifikacyj-
nym. Drugie miejsca premiowane 
bezpośrednim awansem na 2. Grand 
Prix Polski w tej kategorii wiekowej 
wywalczyli Sandra Wabik (KU AZS 
UE Wrocław) i Szymon Burek (Odra). 
Nasi pozostali zawodnicy uplasowali 
się na niższych pozycjach: u pań dzie-
wiąta była Ewelina Matwiszyn 
a trzynasta Natalia Matwiszyn, zaś 
u panów siódmy Adrian Korzybski, 
dziewiąty Piotr Malinowski, dwu-
dziesty pierwszy Grzegorz Grygorce-
wicz a dwudziesty piąty Tomasz Pie-
śla.  (DAM)
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 Natalia Micharczyk awansowała
 do Grand Prix Polski.

Światowy
poziom
MMA/KICKBOXING.
W hali lubińskiego 
Regionalnego Centrum 
Sportowego odbyła się 
gala FEN 5 Cuprum 
Heroes. Licznie 
zgromadzeni kibice mogli 
oglądać pojedynki na 
najwyższym poziomie. 
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W szyscy z niecierpliwo-
ścią czekali na wal-
ki wieczoru. Pierw-

szą z nich był pojedynek Marci-
na Zonteka z Kowar w formu-
le MMA w wadze do 93 kg, któ-
ry wygrał przez poddanie z Krzysz-
tofem Pietraszekiem. Natomiast 
w drugiej walce wieczoru, repre-
zentujący Legnicę Paweł Biszczak, 
w formule K-1 do 77 kg, nie dał naj-
mniejszych szans Portugalczyko-
wi Janu Malkriado Cruzowi, fetu-
jąc zwycięstwo przez KO. – Bardzo 
się cieszę, że wygrałem i to przez no-
kaut! – mówił legniczanin.

Lubinianie oklaskiwali też za-
wodników ze swojego miasta. 
I tak na ringu pojawił się Paweł 
Kordylewicz w kategorii do 77 
kg, reprezentujący Streffę Fight 
Team, który pojedynek znako-
micie zakończył już w pierwszej 
rundzie. Jego rywalem był Vita-
li Budko z Białorusi. Doskonale 
spisał się także jego klubowy ko-
lega, Maciej Kruszewski, który 
wystąpił w wadze do 70 kg w for-
mule MMA. Pokonał Białorusi-
na Yurima Bybochkina. Ich wal-
ka była jedną z najlepszych wie-
czoru. 

Na ringu wystąpiły także ko-
biety. Ciężki pojedynek stoczy-
ła lubinianka Patrycja Krawczyk 
w wadze do 54 kg w formule K-1. 
Ze Słowaczką Alexandrą Jursovą 
wygrała jednogłośną decyzją sę-
dziów. Również inni wojowni-
cy z Dolnego Śląska nie zawiedli 
swych sympatyków. 

Na widzach ogromne wraże-
nie zrobiła otoczka imprezy: gra 
świateł, występy artystyczne, mu-
zyka, taniec. Oprawa, jak i same 
walki, były na światowym pozio-
mie.

Łukasz Lemanik

TO BYŁO PRAWDZIWE ŚWIĘTO DLA MIŁOŚNIKÓW SZTUK WALK
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Przegrali w pucharze, wygrali w lidze
SIATKÓWKA. Kolejne mecze ma za sobą Cuprum Lubin. Podopieczni Gheorghe Cretu zagrali ostatnio spotkania 

w ramach Pucharu Polski i PlusLigi. Lubinianie radzili sobie ze zmiennym szczęściem.

Faworytem spotkania pu-
charowego byli gospodarze, 
jednak ostatnie wyniki osią-
gane przez Skrę pozwala-
ły lubińskim kibicom mieć 
nadzieję na korzystny wy-
nik, a była ona jeszcze więk-
sza po pierwszym secie, któ-
ry Cuprum wygrało do 23. 
W drugiej odsłonie bełcha-
towianie szybko sprowadzi-
li przyjezdnych na ziemię. 
W tej partii emocji praktycz-
nie nie było. Drugi set zakoń-
czył się 10-punktową wygra-
ną Skry. 

Trzecia odsłona rozpoczę-
ła się po myśli lubińskiej eki-
py, która szybko wyszła na 
kilkupunktowe prowadze-

nie. Kiedy Cuprum prowa-
dziło 17:10 wydawało się, 
że ten set padnie łupem wła-
śnie tej drużyny. Tymcza-
sem wysoka przewaga szyb-
ko stopniała i zrobiło się po 
21. Ostatecznie Skra wygra-
ła 25:23. Taki obrót sytuacji 
podciął skrzydła lubinianom. 
W czwartym secie od począt-
ku do końca prowadzili go-
spodarze, wygrywając całe 
spotkanie 3:1.

Lubinianie pucharowe 
niepowodzenie odbili sobie 
już kilka dni później w me-
czu ligowym. Cuprum wy-
grało pierwszego seta, w dru-
gim powróciły demony z me-
czu w Bełchatowie. Lubinia-

nie, pomimo że wygrywali 
16:10, przegrali ostatecznie 
23:25. Dwa kolejne sety były 
bardzo wyrównane, jednak 
w decydujących momentach 

więcej zimniej krwi zachowa-
li gracze Cuprum, szczególnie 
w czwartym secie, zakończo-
nym wynikiem 30:28.

(ŁL) 

STRACIŁY SZANSE 
NA PODIUM
 SIATKÓWKA. Zawodniczki Olimpii Jawor 
inauguracji 2015 roku nie będą zaliczały do uda-
nych. Podopieczne Lesława Chrzanowskiego, 
w ramach II ligi, uległy na własnym parkiecie KS 
AZS Politechnika Śląska Gliwice 1:3. Tym samym 
jaworzanki zaprzepaściły szanse na miejsce na 
podium.
Przed meczem w obu zespołach widać było niesa-
mowitą chęć zwycięstwa. Nie mogło być jednak 
inaczej, bo spotkanie pomiędzy jaworzankami 
i gliwiczankami decydowało o tym, która z drużyn 
zajmie co najmniej trzecią lokatę w lidze. Aby 
mieć szansę na podium, Olimpia musiała wygrać 
i to najlepiej za trzy punkty.
Spotkanie lepiej rozpoczęły jaworzanki, które 
w pierwszym secie pokonały rywalki 25:20. To by-
ły jednak miłe złego początki, ponieważ w kolej-
nych partiach królowały już zawodniczki z Gliwic. 
Podopieczne Krzysztofa Czapli wyciągnęły wnio-
ski, zmobilizowały się i kolejną partię rozstrzygnę-
ły na swoją korzyść w stosunku 25:21. Takim sa-
mym wynikiem zakończyła się trzecia odsłona te-
go pojedynku. 
Szansę na odwrócenie losów meczu jaworzanki 
miały w czwartym secie, ponieważ bardzo szybko 
wyszły na sześciopunktowe prowadzenie. Jednak 
nawet taka przewaga nie pozwoliła Olimpii na 
rozstrzygnięcie tej partii. Akademiczki ponownie 
wygrały 25:21, a całe spotkanie 3:1.
W drugim rozegranym spotkaniu i ważnym dla 
układu górnej części tabeli, Sokół 43 Katowice po-
konał SMS LO2 Opole 3:1. To oznacza, że katowi-
czanki pozostaną na I miejscu w tabeli, a drużyna 
AZS Gliwice przesunie się na drugie miejsce w ta-
beli.  (DAM)

SPORT

ZŁOTORYJANIE 
WYGRYWAJĄ III LIGĘ
 SIATKÓWKA. Kolejne zwycięstwo, w ramach 
dolnośląskiej III ligi mężczyzn, odnieśli siatkarze 
KKS Ren-Butu Złotoryja. Podopieczni Piotra Sza-
rejko pokonali we własnej hali BTS Bolesławiec 
3:0 i zapewnili sobie pierwsze miejsce w tabeli.
Już przed sezonem w Złotoryi nikt nie miał wątpli-
wości, że KKS Ren-But będzie się bił o awans. Z ca-
łą pewnością złotoryjanie nie spodziewali się, że 
będzie to im przychodziło tak łatwo. Podobnie by-
ło w minioną sobotę, gdy do hali przy ulicy Wilczej 
przyjechał BTS Elektros Bolesławiec. Podopieczni 
Piotra Szarejki nie pozostawili żadnych złudzeń 
gościom i odprawili ich w trzech setach.
Zwycięstwo KKS-u oraz Rośka Syców z Ikarem Le-
gnica oznacza, że znamy już pary, które zmierzą 
się w dolnośląskich półfinałach. Złotoryjanom 
o awans do finału przyjdzie walczyć z Olimpią Ko-
wary. W zespole panuje pełna mobilizacja i nikt 
nie ukrywa, że liczy się tylko jeden cel: awans do II 
ligi. 
– Nie wchodzi w rachubę wykupienie licencji na 
granie w 2. lidze, interesuje nas tylko awans spor-
towy – powiedział Sebastian Grzyb. Wszystko 
wskazuje na to, że najlepsza dolnośląska ekipa 
w III lidze będzie organizowała pierwszy etap ba-
rażowy o II ligę na własnym boisku. W związku 
z tym w Złotoryi zagościłaby solidna porcja siat-
kówki na wysokim poziomie.  (DAM)

 1:3 Olimpia 
 Jawor

 KŚ AZS Pol. 
 Śl. Gliwice

 (25:22, 21:25, 21:25, 21:25)

3:0KKS Ren-But 
Złotoryja

BTS Elektros
Bolesławiec

(25:22, 25:19, 25:18)

                PGE Skra                   Cuprum 
                Bełchatów                     Lubin 

PGE Skra: Uriarte, Wlazły, Kłos, Wrona, Conte, Winiarski, Tille (li-
bero) oraz Marechal, Brdjović, Lisinac, Piechocki (libero)
Cuprum: Łomacz, Romać, Paszycki, Michalak, Trommel, Borovn-
jak, Rusek (libero) oraz Gorzkiewicz, Łapszyński

23:25, 25:15, 25:23, 25:20
3:1                 PGE Skra                   Cuprum                 PGE Skra                   Cuprum 

                Bełchatów                     Lubin 

                 Cerrad Czarni                        Cuprum 
                 Radom                           Lubin  

Czarni: Kampa, Żaliński, Pliński, Oivanen, Westphal, Grzechnik, 
Kowalski (libero) oraz Kędzierski, Ratajczak, Wachnik
Cuprum: Łomacz, Borovnjak, Michalski, Romać, Trommel, Paszyc-
ki, Rusek (libero) oraz Łapszyński, Gorzkiewicz

1:3                 Cerrad Czarni                        Cuprum                  Cerrad Czarni                        Cuprum 
                 Radom                           Lubin  21:25, 25:23, 23:25, 28:30

G rę AZS-u ciągnęły właściwie tylko dwie za-
wodniczki, a to o wiele za mało na wice-
mistrza kraju. Choć trzeba przyznać, że do 

przerwy akademiczki radziły sobie całkiem nieźle. 
Spotkanie rozstrzygnęło się w trzeciej kwarcie. Tę 
część spotkania pomarańczowe wygrały bardzo 
pewnie, różnicą dwunastu punktów. 

Taka przewaga pozwoliła polkowiczankom 
w ostatniej odsłonie na spokojne kontrolowanie 
wydarzeń na parkiecie. Chociaż czwartą kwar-
tę wygrały przyjezdne, to gospodynie cieszyły się 

z 13-punktowej wygranej. 
– Pomimo dość wysokiej wygranej, było to 

dla nas trudne spotkanie. Na 
pewno na początku ciężko 

było nam wejść w rytm, 
co chyba było spowo-
dowane naszą długą, 
bo trzytygodniową 
przerwą w grze – mó-
wił po spotkaniu tre-
ner CCC, Arkadiusz 
Rusin. 

Łukasz Lemanik

UDANY POCZĄTEK SEZONU NA WŁASNYM PARKIECIE

Pszcz  ółki
poskr omione

KOSZYKÓWKA. Zawodniczki CCC Polkowice wzięły 
rewanż za porażkę w pierwszej rundzie z lubelską 
Pszczółką. Choć do przerwy wynik był w miarę wyrównany, 
w drugiej połowie polkowiczanki zaprezentowały się już 
znacznie lepiej.
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 Pochodząca z Islandii 27-letnia 
 skrzydłowa Helena Sverrisdottir 
 nie dawała spokoju rywalkom.

CCC POLKOWICE  PSZCZÓŁKA AZS UMCS 

CCC: Sutherland 26, Sverrisdottir 18, Swanier 12, Owcza-
rzak 10, Szczepanik 5, Jeziorna 4, Majewska 2, Kaczmarska 
2, Puss 1.
Pszczółka AZS UMCS: Taylor 24, Robinson 21, Trzeciak 6, 
Bussie 6, Żandarska 4, Piędel 3, Morawiec 2, Kotnis 1.

15:20, 25:13, 26:14, 14:20

80:67
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WYKORZYSTAŁ BŁĄD RYWALA
 BILARD. Dwa złote medale na Mistrzost-
wach Polski zdobył Mieszko Fortuński. Lu-
binianin okazał się najlepszy w „dziewiątkę” 
i „dziesiątkę”, a w „ósemkę” zdobył brązowy 
medal, czym potwierdził swoją dominację 
w kończącym sezonie.
Fortuński, podczas całych zawodów, 
przegrał tylko dwa spotkania – oba z Tomas-
zem Kapłanem. Z całą pewnością najwięcej 
emocji przyniósł finał w 9 bil, gdzie Mieszko 
był bezbłędny na początku meczu, 
prezentując się jak rutyniarz na tle Rotera. 
Potem, co później wyznał, dało o sobie znać 
to, jak bardzo zależało mu na złocie. Presja 
okazała się paraliżująca, co przy dobrej grze 
Rotera wyrównało mecz. Roter objął nawet 
prowadzenie, które utrzymywał do ostatniej, 
decydującej partii. Mieszko jednak 
wykorzystał jego błąd i zdobył tytuł Mistrza 
Polski.
Lubinianin był bezsprzecznie MVP całych 
Mistrzostw Polski, które były także ostatnią 
okazją na zdobycie punktów w rankingu Pol-
ski. Tutaj lubinianin również nie miał najm-
niejszych problemów i pokonał swoich 
rywali wygrywając pięć z dziesięciu za-
wodów.   (DAM)

WYSTARTUJĄ W GIRO?
 KOLARSTWO. Coraz poważniej mówi się 
o starcie zespołu CCC Sprandi Polkowice 
w jednym z największych kolarskich wyści-
gów na świecie – włoskim Giro d`Italia. 
Ostateczna decyzja, kto otrzyma dziką kartę 
uprawniającą do startu w tej imprezie, za-
padnie 15 stycznia.
Informacja, na temat przyznania możliwości 
udziału w elitarnej imprezie zespołom spoza 
elitarnego World Touru, podana ma być do-
piero w połowie miesiąca, ale kolarskie me-
dia z każdym kolejnym dniem coraz bardziej 
spekulują na ten temat. Dzikich kart przyzna-
nych ma być łącznie pięć. 
Pewniakami do ich otrzymania wydają się 
być zespoły Neri Sottoli, Androni Giocattoli, 
Vini Fantini-Nippo oraz Bardiani CSF. 
O ostatnie wolne miejsce w dalszym ciągu 
walczą ekipy Colombia, Caja Rural-Seguros, 
Wanty-Grope Gobert oraz polkowickie CCC 
Sprandi.
Jednym z głównych argumentów, przema-
wiających za zespołem Piotra Wadeckiego, 
są poczynione przez pomarańczowych 
wzmocnienia. Greg Bole, Stefan Schumacher 
czy w końcu ścigający się od kilku lat w naj-
lepszych ekipach świata Sylwester Szmyd, 
to z całą pewnością nie tylko uzupełnienie 
ekipy, w której już wcześniej jeździli Davide 
Rebellin i Marek Rutkiewicz, ale i realne 
wzmocnienie, które w dłuższej perspekty-
wie ma dać CCC Sprandi możliwość regular-
nego ścigania się w największych wyści-
gach świata.
Co ciekawe, CCC Sprandi Polkowice walczy 
o udział w kilku innych wyścigach rangi 
World Tour. Trwają starania o możliwość 
startu w wyścigach dookoła Katalonii 
i Szwajcarii oraz Amstel Gold Race, Vatten-
fall Cyclassics w Hamburgu oraz Tour de Po-
logne. Na początku lutego CCC wystartuje 
też w Dubaju.  (DAM)
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 To był zdecydowanie najlepszy sezon 
 w karierze Mieszka Fortuńskiego.

Udany początek sezonu lubinianina
 TENIS. Łukasz Kubot, po czterech zwycięstwach z rzędu w drugiej rundzie turnieju ATP w Brisbane, musiał uznać wyższość 

reprezentanta gospodarzy, Sama Grotha. Nie zmienia to jednak faktu, że dla polskiego zawodnika rozgrywki w Australii były 
bardzo udane, co jest dobrym prognostykiem u progu nowego sezonu.

Łukasz Kubot może być za-
dowolony ze swojego pierw-
szego występu turniejowe-
go w nowym sezonie. Repre-
zentant Polski do spotkania 
z Grothem nie przegrał me-
czu, a podczas imprezy w Bris-
bane przeszedł przez trzystop-
niowe eliminacje i w pierwszej 
rundzie zawodów w Australii 
pokonał rozstawionego z piąt-
ką Kevina Andersona. W walce 

o ćwierćfi nał lubinia-
nin zmierzył się z Sa-
mem Grothem, 
z którym nie grał 
nigdy wcześniej.

W  me c z u , 
trwającym dwie 
godziny i 28 mi-
nut, Groth posłał 
21 asów przy 14. 
punktach Kubo-
ta bezpośrednio 

zdobytych za pomocą 
serwisu. Reprezen-
tant Australii wy-
grał 62 z 80 punk-
tów rozegranych 
po trafionym 
pierwszym po-

daniu i obronił 
wszystkie szan-
se rywala na 
zdobycie prze-
łamania.  (ŁL)

 Brisbane International,  
 Brisbane (Australia) 

ATP World Tour 250, 
 kort twardy, 
  pula nagród 439,4 tysięcy 

dolarów 

II runda gry pojedynczej:
Sam Groth (Australia) 
– Łukasz Kubot (Polska, Q) 
6:4, 6:7(2), 7:6(3)

 Pod koniec stycznia w Lubinie
 i na początku grudnia w Legnicy
 w 2014 roku znany sportowiec
 odwiedził swego sponsora,
 jakim jest KGHM. FO
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W  ramach treningów 
podopieczni Pio-
tra Będzikowskie-

go rozegrają mecz sparingo-
wy. 6 stycznia rywalem legnic-
kiego zespołu będzie lider po-
łudniowo-zachodniej 2. ligi 
Moto-Jelcz Oława. – Przed na-
mi trudne dwa tygodnie. To za 
mało, by potraktować je, jako 
okres przygotowawczy. Z dru-
giej strony, po przerwie w tre-
ningach, musimy popracować 
nad sprawami fi zycznymi. Na-
szym celem jest wykucie formy 
na 24 stycznia – mówi trener 

Siódemki Miedź, Piotr Będzi-
kowski.

Pierwszy mecz o ligowe 
punkty legniczanie rozegrają 
właśnie w tym dniu. W Chrza-
nowie Siódemka Miedź zagra 
z tamtejszym MMTS-em.

Szczypiorniści Chrobre-
go Głogów także powrócili 

już do treningów po przerwie 
świąteczno-noworocznej. Pod-
opieczni Krzysztofa Przybyl-
skiego na pierwszych zajęciach 
stawili się 5 stycznia.

Głogowski zespół szykuje 
się do powrotu ligowych zma-
gań i meczu Pucharu Polski. 
Niestety, szkoleniowiec Chro-
brego na początku roku nie 
może skorzystać ze wszystkich 
swoich zawodników. Nadal re-
habilitację, po kontuzji kolana, 
przechodzi Jakub Łucak, a na 
poniedziałkowych zajęciach 
zabrakło także Marka Świtały, 

Adama Babicza i Adama Świąt-
ka. Do zajęć z zespołem powró-
cił zaś Mariusz Gujski. 

Przez najbliższe dwa tygo-
dnie głogowianie trenować bę-
dą dwa razy dziennie, a już 13 
stycznia wystąpią w Tarnowie 
w zaległym meczu Pucharu 
Polski. Chrobry pokaże się tak-
że na turnieju w Rewalu, któ-
rego organizatorem jest Gaz-
-System Pogoń Szczecin. Roz-
grywki podopieczni Krzyszto-
fa Przybylskiego wznowią me-
czem z ostatnią w tabeli Nielbą 
Wągrowiec.  Łukasz Lemanik

Koniec
laby PIŁKA RĘCZNA. Zawodnicy pierwszoligowej 

Siódemki Miedź Legnica wrócili do zajęć po 
świąteczno-noworocznej przerwie. Przez 
najbliższe dwa tygodnie przygotowywać się 
będą do drugiej części sezonu.

SZCZYPIORNIŚCI Z LEGNICY I GŁOGOWA SZLIFUJĄ FORMĘ

Pierwszy mecz o ligowe 
punkty legniczanie 
rozegrają 24 stycznia 
w Chrzanowie.
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Dobroczynne akcje miłośników futbolu 
PIŁKA NOŻNA. Okres świąteczno-noworoczny to z reguły czas urlopów dla piłkarzy. Całkiem inaczej ma się rzecz, jeśli o kibiców, którzy przy wsparciu klubów już od wielu lat 

starają się pomagać potrzebującym. Nie inaczej było teraz, ponieważ fani Miedzi Legnica oraz Zagłębia Lubin przeprowadzali liczne akcje charytatywne.

Zdecydowanie najwięk-
szą z nich, w której udział 
brali kibice, był turniej cha-
rytatywny, który odbywa 
się od kilku lat z inicjatywy 
Fundacji „Łączy nas foot-
ball”. Tak jak i w poprzed-
nim roku, tak i teraz nie za-
brakło na nim fanów mie-
dziowych, którzy ponow-
nie mieli duży wkład w całe 
przedsięwzięcie.

Wszystko za sprawą ak-
cji Miedziany Mikołaj, któ-
ra w Lubinie trwała od kil-
ku tygodni, dzięki czemu 
kibice Zagłębia tradycyjnie 

zawieźli paczki dla dzieci ze 
świdnickiego domu dziec-
ka. Kolejna tura świątecz-
no-noworocznych paczek 
zawieziona została do Do-
mu Samotnej Matki w Ści-
nawie. Nie była to jednak je-
dyna akcja lubińskich kibi-
ców, którzy w tym roku po-
bili także rekord, jeśli cho-
dzi o zbieraną już po raz 
ósmy Miedzianą Krew. Tym 
razem do punktu krwio-
dawstwa przyszło aż 185 
osób.

Równie aktywni, jak lu-
binianie byli także kibice 

Miedzi. W Legnicy rów-
nież polała się krew i w le-
gnickim centrum krwio-
dawstwa pojawiło się aż 148 
osób. Miedź Legnica zosta-
ła także zwycięzcą szóstej 
edycji turnieju charytatyw-
nego, który został rozegra-
ny w hali Zespołu Szkół In-
tegracyjnych. Dodatkowo, 
tuż przed meczem fi nało-
wym, doszło do licytacji, 
z których dochód przezna-
czony został na przygoto-
wanie tysiąca paczek świą-
tecznych dla najbardziej po-
trzebujących dzieci.  (DAM)FO
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K Kibice Zagłębia (na zdjęciu) i Miedzi chętnie 
 wykorzystują przerwy w rozgrywkach 
 na działalność charytatywną.

N a razie nie widać 
ani śladu tkanki 
tłuszczowej, czy-

li jest dobrze. Zaczynamy 
od aerobiku. To taka część 
wstępna na zasadzie zaba-
wy i rozruszania – mówi 
trener Janusz Kudyba. Tre-
ningi z zespołem wznowiła 
grupa dwudziestu pięciu za-
wodników, wśród których 
nie zabrakło Adriana Łusz-
kiewicza, który do Legnicy 
powraca z wypożyczenia 
w Dolcanie Ząbki.

Do 9 stycznia legnicza-
nie spotykali się na trenin-
gach dwa razy dziennie. 
Do południa pracowali 
nad siłą i koordynacją, na-
tomiast podczas zajęć po-
południowych nad bazą 
tlenową. Od poniedziałku 
piłkarze otrzymują indy-
widualne rozpiski, na pod-
stawie których będą treno-
wać we własnym zakresie 
do piątku 16 stycznia. Te-

go dnia odbędą się badania 
medyczne.

Chrobry w zmie-
nionym składzie

Dwa dni później do zajęć 
powrócili również piłkarze 
Chrobrego Głogów. Pod-
opieczni Ireneusza Mamro-
ta inauguracyjne zajęcia od-
byli na własnych obiektach, 
gdzie spędzą cały cykl przy-
gotowań. Jedynymi wyjąt-
kami będą sparingi, w któ-
rych Chrobry zmierzy się 
w Grodzisku Wielkopol-
skim z Jagiellonią Biały-
stok, w Jarocinie z Dolca-
nem Ząbki oraz najprawdo-
podobniej w Lubinie z Za-
głębiem. 

Na pierwszych zajęciach 
drużyna z Głogowa zamel-
dowała się w zmienionym 
składzie, ponieważ klub 
postanowił rozwiązać kon-
trakty z Michałem i Mate-

uszem Szałkami, Rafałem 
Figielem, Damianem Ał-
dasiemi oraz Krzysztofem 
Ulatowskim, a Damian Pio-
trowski już w najbliższych 
dniach przeniesie się do Lu-
bina. W ich miejsce spro-
wadzono Damiana Byrt-
ka i Tomasza Zająca oraz 
dwóch juniorów: Macieja 
Janickiego oraz Kubę Ma-
łuckiego.

Zagłębie obrało 
inną strategię

Jako ostatni przygoto-
wania rozpoczęli zawodni-
cy KGHM Zagłębia Lubin, 
którzy na boisku zameldo-
wali się w poniedziałek 13 
stycznia. Jak co rundę wie-
le mówiło się o znanych 
zawodnikach, któ-
rzy mieli przyjść 
do Lubina. Gło-
śno było o ta-
kich nazwi-
skach, jak 
Piotr Lecie-
jewski, To-
masz Wi-
sio czy do 
n i e d a w -
na najlep-
szy strze-
lec miedzio-
wych – Arka-
diusz Piech. 

Lubinianie jed-
nak obrali całkiem 
inną strategię i w Lubi-

nie pojawili się Maciej Dą-
browski z Pogoni Szczecin 
oraz Aleksandar Todoro-
vski z austriackiego Sturmu 
Graz. Na ostatniej prostej 
są już także rozmowy doty-
czące pozyskania Damiana 
Piotrowskiego i tylko kata-
klizm mógłby sprawić, że 
28-letni pomocnik nie za-
gra w Zagłębiu.

Runda wiosenna sezo-
nu 2014/2015 rozpocznie 
się w weekend 7-8 marca br.

Adam Michalik

PIERWSZOLIGOWCY ROZPOCZYNAJĄ PRZYGOTOWANIA DO NOWEJ RUNDY

Już trenują
PIŁKA NOŻNA. Trzy drużyny z naszego regionu, występujące w I lidze, rozpoczęły przygotowania 

do rundy wiosennej 2015. Jako pierwsi, w dość nietypowy sposób, rozkręcają się zawodnicy Miedzi 

Legnica, którzy po powrocie z urlopów już 5 stycznia spotkali się w klubie Condizione. Podopieczni 

Janusza Kudyby pierwszy treningowy dzień zainaugurowali wizytą w gabinecie masażystów, gdzie 

zostali dokładnie zważeni, a następnie poszli na trening aerobowy. 

FOT. MZKS CHROBRY GŁOGÓW 
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a razie nie widać go dnia odbędą się badania go dnia odbędą się badania 

 Miedź rozpoczęła przygotowania do rundy rewanżowej 
 od zajęć treningowych w klubie Condizione.
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Pogłoski o transferze Damiana 
Piotrowskiego z Chrobrego do Zagłębia 
Lubin okazały się prawdziwe.

 Przerwa zimowa przyniosła duże
 zmiany kadrowe w Głogowie.
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N ie na czele, ale 
w tłumie i przez 
niektórych nie-

rozpoznany, szedł w le-
gnickim Orszaku Trzech 
Króli nowy ordynariusz 
diecezji legnickiej, ks. Zbi-
gniew Kiernikowski. Dla 
wiernych było to duże za-
skoczenie, że pośrodku po-
chodu napotkali samotne-
go biskupa – głośno śpie-
wającego kolędy, rozdają-
cego obrazki święte i pozu-
jącego do pamiątkowych 
fotografi i.

Po uroczystej mszy 
świętej w katedrze, któ-
rej przewodniczył ordy-
nariusz, niemal dwa tysią-
ce osób przeszło ulicami 
miasta, by pokłonić się Je-
zusowi. W orszaku wzięły 
udział całe rodziny: od nie-
mowlaków po seniorów 
rodu. Byli też politycy: se-
nator PiS Dorota Czudow-
ska, radny sejmiku tej par-
tii Krzysztof Skóra oraz le-
gniccy radni z przewodni-
czącym rady na czele, Wa-
cławem Szetelnickim.

Idący spod katedry po-
chód najpierw zatrzymał 
się przy ewangelickim ko-
ściele Mariackim. Tam 
uczestnicy obejrzeli pierw-
szą ze scen biblijnych. Na-
stępne odegrane zostały na 
wzgórzu zamku Piastow-
skiego i schodach w Ryn-
ku. Za oprawę artystycz-
ną odpowiadała młodzież 
i maluchy. To oni przebra-
li się za Trzech Króli, Józe-
fa i Maryję, pasterzy, ryce-
rzy, aniołki.

Ostatecznie tłum wier-

nych ponownie spotkał 
się w świątyni – tym razem 
we franciszkańskim ko-
ściele pw. św. Jana. Chrzci-
ciela. Tam, głośno i rado-
śnie śpiewając kolędy, od-
dał pokłon Jezusowi. Te-
goroczna oprawa orszaku 
bardzo spodobała się legni-
czanom. – Było naturalnie, 
żywiołowo i bez zadęcia – 
chwalą parafi anie.

Podobna atmosfera pa-
nowała w Lubinie, gdzie 
barwny korowód – po 
mszy świętej w kościele 

pw. Jana Bosko – przeszedł 
pod Wzgórze Zamkowe. 
Był to trzeci pochód orga-
nizowany 6 stycznia z oka-
zji święta Trzech Króli.

Pojawili się między in-
nymi monarchowie, ma-
li rycerze i dwórki. Ubra-
ni w korony mieszkańcy, 
przeszli ulicami Lubina, 
zatrzymując się i kolędu-
jąc przy poszczególnych 
stacjach. Orszak podzie-
lono na trzy części, każda 
była innego koloru: czer-
wony symbolizował Euro-
pę, zielony Azję i niebieski 
Afrykę.

Podczas poszczegól-
nych przystanków można 
było obejrzeć m.in. walkę 
aniołów z diabłami czy wi-
zytę królów u Heroda. Du-
żą atrakcją dla najmłod-
szych uczestników pocho-

du była zagroda, 
a w niej owce, kozy, 

indyki czy gęsi. Zmarznię-
tym Gospoda Trzech Kró-
li serwowała ciepłe napoje 
i pierniki.

Na koniec uczestni-
cy orszaku przeszli przez 
bramę do nieba i wspólnie 
spotkali się na błoniach, 
gdzie pokłon małemu Je-
zusowi oddali Trzej Królo-
wie oraz prezydent Robert 
Raczyński, starosta Adam 
Myrda i wójt Tadeusz Kie-
lan. 

– To wyjątkowe wido-
wisko, mające szczególny 
wymiar religijny dla katoli-
ków. Jestem tu po raz trze-
ci i cieszę się, że za każdym 
razem do orszaku przyłą-
cza się coraz więcej osób – 
mówił Robert Raczyński, 
prezydent Lubina.

Joanna Michalak, 
Katarzyna Szatkowska
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PRZEMARSZ 
Z MĘDRCAMIZ MĘDRCAMIZ MĘDRCAMIZ MĘDRCAMIZ MĘDRCAMIZ MĘDRCAMIZ MĘDRCAMIZ MĘDRCAMIZ MĘDRCAMIZ MĘDRCAMIZ MĘDRCAMIZ MĘDRCAMIZ MĘDRCAMIZ MĘDRCAMIZ MĘDRCAMIZ MĘDRCAMIZ MĘDRCAMIZ MĘDRCAMIZ MĘDRCAMIZ MĘDRCAMIZ MĘDRCAMIZ MĘDRCAMI
REGION. Jedno z najstarszych chrześcijańskich obrzędów, znanych na długo przed 

upowszechnieniem się Bożego Narodzenia, Kościół katolicki traktuje na równi 

z narodzeniem Chrystusa i Wielkanocą. Setki wiernych z wielu parafii Zagłębia 

Miedziowego wzięło udział w Orszakach Trzech Króli. Na pamiątkę obchodzonego 

6 stycznia Objawienia Pańskiego ulicami swych miast paradowali legniczanie, 

lubinianie, głogowianie, polkowiczanie, prochowiczanie i mieszkańcy Chocianowa.

Z KAŻDYM ROKIEM PRZYBYWA ENTUZJASTÓW PUBLICZNEGO 
OBCHODZENIA TRZECH KRÓLI

du była zagroda, du była zagroda, 

LUBIN

LUBIN

LEGNICA

GŁOGÓW POLKOWICE


